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قفل تامین مسکن باز شود
واکنش ایران به دخالت های آمریکا و غرب 
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2

ایجاد یک کنسرسیوم از شرکت های 
حمل و نقل ضروری است

3

ایران و کوبا مصمم به ادامه راه 

واکسن سازی مشترک
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مددجویان به ۱۰۰ میلیون تومان
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فارغ از هر نتیجه ای در المپیک قهرمانان 

و پهلوانان ما هستید

6

استان ها 5

نایب رئیس مجلس: مشکلات واحدهای صنفی 
آسیب دیده مورد توجه قرار گیرد

ــس شــورای اســامی خواســتار  ــس دوم مجل ــب رئی  نای
رســیدگی دولــت بــه مشــکات افــرادی شــد کــه 
واحدهــای صنفــی آنهــا در جریــان اغتشاشــات ســال ۹۸ 

ــت .... ــه اس ــن رفت ــا از بی ــده و ی ــارت ش ــار خس دچ 7 4

بــه  اشــاره  بــا  کشــورمان  امورخارجــه  وزارت  ســخنگوی 
دخالت هــای آمریــکا و برخــی کشــورهای غربــی در قبــال 

اعتراضــات اخیــر در کوبا،گفــت: ایــران خواســتار  ....

ــش  ــت: جنب ــه گف ــور خارج ــر ام وزی
عــدم تعهــد یــک جبهــه متحــد بــرای 
چنــد  ارتقــای  و  یکجانبه گرایــی  رد 
جانبــه گرایــی بــه منظــور مقابلــه 
ــای  ــه چالش ه ــا کلی ــی ب ــته جمع دس

ــد. ــاد کن ــده ایج پیچی
محمــد جــواد ظریــف وزیــر امــور 
ــان  ــت می ــورمان در نشس ــه کش خارج
امــور  وزیــران  )مجــازی(  دوره ای 
ــت:  ــد گف ــدم تعه ــش ع ــه جنب خارج
ــی  ــای جهان ــان چالش ه ــوج خروش م
کــه امــروز بــا آن مواجــه هســتیم، نیــاز 
بــه اقدامات جمعی بیشــتر را در ســطح 
ــت. در  ــرده اس ــت ک ــی تقوی بین الملل
واقــع، چنــد جانبــه گرایی دیگــر گزینه 
ــه  ــود بلک ــی نمی ش ــه تلق ای محتاطان
تنهــا پاســخ مناســب بــه بحــران هــای 
ــردد. ــوب می گ ــان محس ــدید جه ش

وی تاکیــد کــرد: تردیــدی نیســت کــه 
جنبــش عــدم تعهــد، بــه عنــوان یــک 
ســکوی بین الدولــی برجســته می توانــد 
ــا  ــه منظــور ارتق ــی مناســب را ب فرصت
ــه  ــی در بره ــت مشــارکت جهان و تقوی
زمانــی افزایــش یکجانبــه گرایــی و 
حمایت گرایــی در صحنــه بیــن الملــل 

ــد. ــم نمای فراه

ــه  ــان اینک ــا بی ــه ب ــور خارج ــر ام وزی
 ۱۹  - کوویــد  همه گیــر  بیمــاری 
همبســتگی  آزمــون  بزرگ تریــن 
بشــر  نســل های  در  جهانــی 
ــن بیمــاری  بوده اســت،اظهار داشــت: ای
همه گیــر بــه مــا یــادآوری کــرده اســت 
ــم وابســته  ــه ه ــدر ب ــع چق ــه در واق ک
ــرای  ــی ب هســتیم و همــکاری بین الملل
ــت  ــی، شــکوفایی و امنی ســامت جمع
مــا چقــدر سرنوشــت ســاز و مهــم 
ایــن  کــرد:  تاکیــد  می باشــد.ظریف 
بیمــاری همه گیــر ماننــد ســایر مــوارد، 
نیازمنــد پاســخ بیــن المللــی هماهنــگ 
قــوی بــه گونــه ای کــه بتواند به ســرعت 
ــان و  ــا، درم ــه آزمایش ه ــی ب دسترس
ــن  ــد، ضم ــترش ده ــن ها را گس واکس
آنکــه شناســایی ایمن ســازی گســترده 
بایــد بــه عنــوان یــک مصلحــت عمومی 
ــه و  ــگان، از جمل ــرای هم ــد ب ــه بای ک
چــه بســی بــه ویــژه بــرای کشــورهای 
در حــال توســعه، در دســترس و مقرون 
بــه صرفــه باشــد.وی گفــت: جمهــوری 
اســامی ایــران همــواره و بــه طــور 
مســتمر تعهــد بــه چنــد جانبــه گرایــی 
ــت  ــک سیاس ــای ی ــوان مبن ــه عن را ب
خارجــی نیرومنــد بــه نمایــش گــذارده 

اســت. بــه همیــن ترتیــب، مــا همچنان 
بــه دفــاع از دیــدگاه امنیــت مشــترک، 
همکارانــه و پایــدار در غــرب آســیا 

ادامــه می دهیــم.
ــزود: در  رئیــس دســتگاه دیپلماســی اف
ــکاری  ــال هم ــا در ح ــه، م ــن زمین ای
فعــال بــا ســازمان ملــل متحــد در 
اســتقرار  بــه  مربــوط  کوشــش های 
ــتان  ــوریه و افغانس ــن، س ــح در یم صل
ــز -  ــح هرم ــه صل ــا کوش ــتیم. م هس
ــوی  ــع گفتگ ــن مجم ــد و همچنی امی
منطقــه ای در خلیــج فــارس را بــه 
بــرای  فراگیــر  رویکردهــای  عنــوان 
ــنهاد  ــاف پیش ــل اخت ــکاری و ح هم
دادیــم. ظریــف تصریــح کــرد: در ســطح 
ــه خــود  ــی مــا پایبنــدی مصممان جهان
بــه گفتگــو و دیپلماســی را با مشــارکت 
ــی  ــف بین الملل ــع مختل ــال در مجام فع
ــری  ــمار کثی ــه ش ــرای پاســخگویی ب ب
از چالش هــای بین المللــی از جملــه 
ــرای  ــر ب ــد ماهــه اخی در مذاکــرات چن
ــه  ــیدن ب ــاره بخش ــی دوب ــا و جان احی

ــم. ــته ای ــش گذاش ــه نمای ــام ب برج
وی ادامــه داد: ایــن عــزم مــا بــا وجــود 
قصــور نکبــت بــار اروپــا در امــر تحقــق 
بــه  خویــش  اقتصــادی  وعده هــای 
ــی  ــروج غیرقانون ــس از خ ــا پ ــردم م م
ــت  ــی دول ــی میل ــام و ب ــکا از برج آمری
جدیــد آمریــکا بــه کنــار گــذاردن 
سیاســت شکســت خــورده »فشــار 
ــه منصــه ظهــور  حداکثــری« ترامــپ ب
رســیده اســت.وزیر امــور خارجــه گفت: 
همــکاران محتــرم! چنــد جانبــه گرایــی 
ــوی  ــرای آن از س ــده و اج ــف ش تضعی
یکجانبــه گرایــی و اقدامــات قلدرمآبانــه 
قدرت هایــی خــاص مــورد تهدیــد قــرار 
ــه  گرفــت. ماجراجویــی یکجانبــه گرایان
آمریــکا  متحــده  ایــالات  افراطــی 
ــاً  ــه تقریب ــن چالشــی اســت ک مهم تری

ــرو  ــا آن روب ــکلی ب ــه ش ــا ب ــه م هم
بوده ایــم.

ــت  ــن وضعی ــرد: ای ــد ک ــف تاکی ظری
همچنــان حاکمیــت قانــون را در ســطح 
می کشــاند  ضعــف  بــه  بین المللــی 
ــان  ــر جه ــات را در سراس ــح و ثب و صل
تهدیــد می کنــد. در حالــی کــه برخــی 
و  اقتصــادی  تروریســم  بــا  ملت هــا 
ــوند،  ــد می ش ــی تهدی ــاوزات نظام تج
دیگــر ملت هــا فشــار ضربــات ناشــی از 
سیاســت های حمایــت گرایانــه آمریــکا 

را تحمــل می کننــد.
وی افــزود: حمایــت کورکورانــه و لجــام 
گســیخته از آپارتایــد در فلســطین و 
انــکار حقــوق اساســی مــردم فلســطین 
وضعیــت ناپایــدار منطقــه خاورمیانــه را 
وخیم تــر می کنــد. شــمار بســیار انــدک 
کشــورهای عربــی کــه خــود را بــا ایــن 
طرح هــا و دیگــر طرح هــای توطئــه 
آمیــز ایــالات متحــده همســو کرده انــد 
ــه مــردم فلســطین خیانــت  ــه تنهــا ب ن
می کننــد بلکــه صلــح و امنیــت در کل 
منطقــه را بیشــتر بــه خطــر می اندازنــد.

رئیــس دســتگاه دیپلماســی تاکیــد 
کــرد: بــرای دفــاع از چنــد جانبــه 
گرایــی ضــروری اســت هــر گونــه 
منفعــت و مزیــت متصــور از توســل بــه 
اقدامــات غیرقانونــی یکجانبــه مــردود و 
ممنــوع شــود و هــر گونــه فشــار مغایــر 
بــا حقــوق بیــن الملــل و قطعنامه هــای 
در  شــود.ظریف  رد  امنیــت  شــورای 
پایــان گفــت: امــروز بیــش از هــر 
زمــان دیگــری بــر جنبــش عــدم تعهــد 
تکلیــف اســت کــه یــک جبهــه متحــد 
ــای  ــی و ارتق ــه گرای ــرای رد یکجانب ب
چنــد جانبــه گرایــی بــه منظــور مقابلــه 
ــای  ــه چالش ه ــا کلی ــی ب ــته جمع دس
مقابــل  در  امــروز  کــه  پیچیــده ای 

ــد. ــاد کن ــد، ایج ــرار دارن ــش ق جنب

جنبش عدم تعهد در مقابل یکجانبه گرایی جبهه واحد ایجاد کند

etefagherooz@

آیدی اینستاگرام اتفاق روز

دبیر کل جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی :

نشریه سراسری اتفاق روز
و پایگاه خبری اتفاق روز آنلاین 

از کلیه استانها نماینده فعال می پذیرد
09126966214
02156438444

آیدی تلگرام اتفاق روز

آدرس سایت  :

http://www.etefagheroozonline.ir

تماس با ما :

09193302751

روز     تفاقات    ا و     ر      اخبا آخرین  
پایگاه     خبری  در      ا     ر

کنید دنبال    آنلاین    روز      تفاق   ا

etefagherooz@
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حمایت ۱۳ میلیون تومانی به خانواده ها برای فرزند چهارم
سید عبدالله ارجائی :
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خبر

استثنا شدن برخی دستگاه ها از 
قوانین به فساد منجر می شود

رئیس کل دیوان محاسبات کشور گفت: استثنا شدن برخی دستگاه ها از 
قوانین و مقررات عمومی به بروز فساد منجر می شود که باید با این پدیده 

مقابله کرد.
دیوان  کل  رئیس  بذرپاش  مهرداد  محاسبات،  دیوان  سایت  از  نقل  به 
رئیسی  سیدابراهیم  ریاست  به  که  جلسه ای  در  کشور،  محاسبات 
برگزار  با رؤسای دستگاه های نظارتی و اطلاعاتی  رئیس جمهور منتخب 
شد، با انتقاد از اجرا نشدن قانون توسط برخی دستگاه های اجرایی، ادامه 
این روند را موجب عادی سازی تخلف و بروز بسیاری از مشکلات در کشور 

دانست.
وی اظهار داشت: یکی از کارهای جهادی دولت آینده می تواند اتمام و 
یکپارچه سازی سامانه های مختلف دستگاه های اجرایی با هدف تسهیل در 

امور، شفافیت و مقابله با فساد باشد.
رئیس کل دیوان محاسبات کشور عدم انسجام و هماهنگی در دستگاه های 
اجرایی را زمینه ساز سوءاستفاده اعلام کرد و پیشنهاد داد برای رفع این 

مشکل در دولت سیزدهم تدابیری اندیشیده شود.
نکته ی مهم دیگری که توسط رئیس کل دیوان محاسبات کشور مورد 
توجه قرار گرفت، ضرورت نظارت بر نهادهای دولتی است که خود را از 

نظارت مستثنا می دانند.
بذرپاش افزود: استثنا شدن برخی دستگاه ها از قوانین و مقررات عمومی به 

بروز فساد منجر می شود که باید با این پدیده مقابله کرد.
وی با انتقاد از عدم نظارت بر ارز تخصیصی جهت تأمین کالاهای اساسی، 
دارو و تجهیزات پزشکی، بر لزوم نظارت بر سیاست های ارزی و مبهم و 

غیرپاسخگو تأکید کرد.
رئیس کل دیوان محاسبات کشور با اشاره به به طرح جامع مالیاتی و عدم 
تحقق اهداف پس از ۲ دهه از آغاز آن، مهمترین علت فرارهای مالیاتی را 

متوجه این موضوع دانست.
آخرین نکته ای که رئیس کل دیوان محاسبات کشور در این جلسه مطرح 
قانون اساسی و نظارت  کرد، اجرای صحیح سیاست های کلی اصل ۴۴ 
دقیق بر آن بود تا اشکالات فعلی برخی خصوصی سازی ها اصلاح شده و 

به اهداف نزدیک شود.

نیروهای  ائتلاف  شورای  رئیس  نایب 
انقلاب از ادامه فعالیت این شورا تحت 
انقلاب  نیروهای  ائتلاف  جبهه  عنوان 

اسلامی خبر داد.
شورای  رئیس  نایب  چمران  مهدی 
ادامه  از   ، انقلاب  نیروهای  ائتلاف 
فعالیت این شورا بعد از پایان انتخابات 
۱۴۰۰ خبر داد و گفت: شورای ائتلاف 
از  بعد  که  همانطور  دارد  تصمیم 
انتخابات مجلس، به کار خود ادامه داد 
و برنامه ریزی ها را تکمیل کرد، همچنان 

روند فعالیت هایش را ادامه بدهد.
استمرار  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
دارد  قرار  ما  کار  دستور  در  فعالیت ها 
و در این راستا در حال بازنگری مجدد 
شورا  جزئیات  در  ساختاری  اصلاح  و 

هستیم.
نیروهای  ائتلاف  شورای  رئیس  نایب 
ائتلاف  شورای  کرد:  تصریح  انقلاب 
انتخابات ۱۴۰۰ موفق عمل کرد و  در 

توانست در بیش از ۸۰ درصد شوراها 
پیروز شود از این رو با توجه به این برند 
و نماد خوبی که در جامعه و کل کشور 
قوت  با  را  خود  کار  باید  کرده  کسب 

بیشتری پیش ببرد.
آیا  که  سوال  این  به  پاسخ  در  چمران 
درخواستی برای ادامه فعالیت این شورا 

کشور  وزارت  به  جبهه  عنوان  تحت 
ارسال کرده اید؟ گفت: نیازی به ارسال 
درخواست نیست. در زمان فعالیت های 
اعلام  ما  به  کشور  وزارت  از  انتخاباتی 
استفاده  قابل  شورا  عنوان  که  کردند 

نیست.
عنوان  گفتند  ما  به  کرد:  اظهار  وی 

جبهه  یا  باشد  باید حزب  یا  مجموعه، 
که از مجموعه ای از احزاب تشکیل شده 
ما  به  کشور  وزارت  موقع  همان  باشد. 
استفاده  از عنوان جبهه  اعلام کرد که 
کنیم ما هم عنوان جبهه را به نام این 
مجموعه اضافه کردیم و با همین اسم به 

فعالیت خود ادامه خواهیم داد.

فعالیت شورای ائتلاف باعنوان 
جبهه ادامه می یابد

خبر

واکنش ایران به دخالت های آمریکا و 
غرب در قبال اعتراضات اخیر کوبا

سخنگوی وزارت امورخارجه کشورمان با اشاره به دخالت های آمریکا 
و برخی کشورهای غربی در قبال اعتراضات اخیر در کوبا،گفت: ایران 

خواستار پایان فوری تحریم های یکجانبه آمریکا علیه کوبا است.
به نقل از وزارت امور خارجه، سعید خطیب زاده سخنگوی وزارت امور 
خارجه درباره دخالت های آمریکا و برخی کشورهای غربی در قبال 
اعتراضات اخیر در کوبا، با محکوم کردن هرگونه دخالت در امور داخلی 
این کشور، خواستار پایان فوری تحریم های یک جانبه آمریکا علیه دیگر 

کشورها از جمله کوبا شد.
وی خاطرنشان کرد: کوبا برای بیش از شش دهه با تحریم های گسترده 
ایالات متحده آمریکا مواجه بوده که اقتصاد و وضعیت معیشتی مردم 
این کشور را بویژه در شرایط پاندمی  کرونا با شرایط بغرنجی روبرو 

کرده است.
ایالات  که  این شرایط  در  کرد:  اضافه  امور خارجه  وزارت  سخنگوی 
متحده، خود مسئول اصلی مشکلات عدیده ایجاد شده برای مردم کوبا 
محسوب می شود، در قامت حامی اعتراضات کوبا ظاهر شده و با نقض 
آشکار قواعد تصریح شده بین المللی، در صدد دخالت در امور داخلی 

این کشور برآمده است.
خطیب زاده تأکید کرد: جمهوری اسلامی ایران در چارچوب مواضع 
اصولی خود ضمن تقبیح تحریم های غیرقانونی آمریکا که عامل مهمی 
در سختی های اقتصادی مردم کوبا می باشد، هرگونه دخالت در امور 
داخلی این کشور را محکوم کرده و به عنوان کشوری که با تحریم های 
غیرقانونی و ظالمانه ایالات متحده آمریکا مواجه است، با مردم و دولت 
کوبا اعلام همبستگی کرده و خواستار پایان فوری تحریم های یکجانبه 

آمریکا علیه کوبا است.

نرخ طلاق در ازدواج های 
دانشجویی بسیار کم است

عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی پایین بودن نرخ طلاق 
در ازدواج دانشجویی را نشات گرفته از رکن اصلی مشاوره و یک پدیده 

شناختی دانست.
فرهنگی مجلس  زاده هاشمی عضو کمیسیون  قاضی  احسان   سید 
قوانین  درباره  سیما   ۵ شبکه   ۲۰ تهران  برنامه  در  اسلامی  شورای 
مجلس در زمینه تسهیل ازدواج، اظهار کرد: امروز ابتدا باید ببینیم 
بنده  چیست!،  کشور  عرصه  در  ما  کشور  جامعه  آماری  واقعیت  که 
فکر می کنم که پیشران توسعه آینده کشورما جوانان عزیز هستند ؛ 
متولدین دهه هایی که ضرورت دارد توجه ویژه و برجسته ای به آنها 

شود و این یک ضرورت قطعی است.
وی با ارائه آمار جمعیت جوانان در سن ازدواج در کشور، ادامه داد: 
اگر ما سن ازدواج را از سن ۱۸ سال براساس آمار و پیش بینی ها در 
نظر بگیریم، این عدد قبلا تا ۳۵ سال بود، ولی امروز این عدد به ۴۰ 

چسبندگی پیدا کرده است.
عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی ادامه داد: این عدد 
قریب به ۱۰ میلیون نفر است؛ ما ۹ میلیون و ۸۰۰ هزار نفر جوان در 
سن ازدواج داریم که ۵ میلیون و ۳۷۳ هزار نفر از آنها را آقایان و بقیه 
آن یعنی حدود ۴ میلیون و پانصدهزار نفر از آنان را خانم ها تشکیل 

می دهند.
قاضی زاده هاشمی با بیان اینکه علاوه بر این جمعیت دیگری داریم 
که میانگین سن آنها از ۴۰ تا ۴۵ سال و چسبندگی به عدد ۵۰ سال 
است اما هنوز مجرد هستند، گفت: این عدد یک میلیون و ۸۱۰ هزار 

نفر در کشورماست.
این نماینده مجلس تصریح کرد: همچنین یک عدد داریم که نشان 
دهنده افراد تجرد قطعی است، یعنی زمانی که فردی سن ۵۰ سال را 
رد می کند و ازدواج نکرده از نظر پارامترهای اقتصادی، مالی، شغلی و 
یا مسائل شخصی، عاطفی و فردی، ما به این موضوع نام تجرد قطعی 

میگذاریم.
قاضی زاده هاشمی با بیان اینکه ما با ۱ میلیون و ۸۰۰ هزار نفر که در 
آستانه تجرد قطعی هستند مواجهه هستیم، گفت: از افراد بالای ۵۰ 
سال هم که مجرد بوده و تا به حال ازدواج نکردند جمعیتی در حدود 

۲۲۰ هزار نفره وجود دارد.
وی افزود: البته امیدواریم که این ۱ میلیون و ۸۱۰ هزار نفر که در 
آستانه تجرد قطعی هستند بین سن ۴۳ سال تا ۵۰ سال ازدواج کنند.

رئیس کمیته فرهنگی و جمعیت کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۰ ادامه 
داد: جمعیتی هم در حدود ۹ میلیون و ۸۰۰ هزار نفری که در سن 
ازدواج قرار دارند، بنابراین ما یک جمعیت گسترده ای داریم که این 
عزیزان ازدواج نکردند و در سن ازدواج و در آستانه تجرد قطعی و یا به 

تجرد قطعی رسیدند که این مهم، آثار مختلف اجتماعی دارد.
قاضی زاده هاشمی تصریح کرد: برای اینکه بتوانیم ازدواج را تسهیل 
کنیم مؤلفه هایی وجود دارد که این مؤلفه ها برای همه روشن است، 

شاید مهمترین مولفه اشتغال باشد.
وی افزود: نرخ بیکاری دانشگاهیان، فارغ التحصیلان مقاطع کارشناسی 
و بالاتر و افرادی که تحصیلات دیپلم و زیر دیپلم دارند، متغیر است و 

میانگین آن از ۱۲ و ۱۴ به صورت عمومی است.
نماینده مردم سرخس، فریمان در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: 
دانشگاهیان این عدد را ۲۵ تا ۳۰ درصد یا بیشتر اعلام کرده اند و بعضاً 
تا ۴۰ درصد هم عنوان می شود. بنده قصد ارائه آمار ندارم، اما این نرخ 

ها قابل توجه و تامل است.
قاضی زاده هاشمی گفت: در حال حاضر همه جوانان کشور می گویند 
که شغل ما کجاست و چه بستری فراهم است؟ نمیخواهم بگویم که 
شغل و کار را باید از چه کسی بخواهند بلکه بحثم این است که باید 
بستر اشتغال در جامعه فراهم شود، البته موضوع مسکن و موضوعات 

دیگری هم در بحث ازدواج مطرح است.

سرلشکر سلامی اعلام کرد؛

عزم جدی سپاه برای رفع چالش آب

فرمانده کل سپاه گفت: دانشگاه جامع امام حسین )ع( اقدام ارزشمندی را در 
حوزه غلبه بر مشکل کم آبی و بی آبی انجام داده است که در روزهای آینده از 

این دستاورد بزرگ رونمایی خواهد شد.
 سرلشکر حسین سلامی فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در نشست 
با فرماندهان سپاه های استانی که در ستاد فرماندهی کل سپاه برگزار شد، 
امت الگو و نمونه را امتی که می تواند بر اساس ارزش های دینی و اخلاقی، 
جامعه ای مدرن، پیشرفته، مستقل، امن و ایمن بسازد توصیف و تصریح کرد: 

هدف دشمن جلوگیری از تکثیر نسل انقلاب اسلامی است.
قرار  ما  اسلامی  نظام  برابر  موانعی که دشمن  و  اینکه چالش ها  بیان  با  وی 
داده است در برابر هر نظامی در عالم می گذاشت آن را فرو می ریخت گفت: 
به فضل الهی توطئه های دشمن طی این چهار دهه موجب استحکام و قوام 
نظام مقدس جمهوری اسلامی شده است و هرچه دشمن هماوردی می کند، 

استخوان های این نظام و جامعه قوی تر می شود.
فرمانده کل سپاه با بیان اینکه در این روزها همزمان از دو پدیده اوج گیری 
مجدد بیماری کرونا و کم آبی رنج می بریم، گفت: در عرصه مقابله با بیماری 
با  قرار داده است؛  تاثیر  فاز پنجم تحت  را در  ما  از کشور  کرونا که بخشی 
نویدهایی که در خصوص حجم واکسیناسیون داده شده است به فضل الهی 

در آینده نزدیک شاهد حرکت بزرگی در واکسینه کردن مردم خواهیم بود.
سرلشکر سلامی در حاشیه این نشست با بیان اینکه پدیده خشکسالی و کم 
آبی موضوعی است که زندگی مردم را در این روزها تحت تاثیر قرار داده است 
گفت: همایش امروز به منظور ساخت نقطه عزیمت جدید برای نقش آفرینی 
هرچه بیشتر فرماندهان سپاه های استانی و آحاد پاسداران و بسیجیان در ادامه 
طرح شهید سلیمانی، مشارکت جدی در واکسیناسیون بیماری کرونا و نیز 
بسیج ظرفیت ها برای آبرسانی به نقاط دارای مشکل کم آبی و ایجاد عزم ملی 

در بسیج امکانات و ظرفیت های سپاه برای رفع مشکل کم آبی، برگزار شد.
وی از ورود سپاه برای کمک به رفع چالش آب در کشور خبر داد و گفت: 
دانشگاه جامع امام حسین علیه السلام اقدام ارزشمندی را در حوزه غلبه بر 
مشکل کم آبی و بی آبی انجام داده است که در روزهای آینده از این دستاورد 
بزرگ رونمایی خواهد شد.فرمانده کل سپاه همچنین از در اختیار قرار دادن 
ظرفیت های بیمارستانی سپاه برای کمک به مردم به ویژه در شهرهای دارای 
وضعیت قرمز خبر داد و گفت: امروز در استان سیستان و بلوچستان نیروی 
زمینی سپاه با استقرار دو بیمارستان سیار در کنار بیمارستان ثابت و آبرسانی 
در مناطق مختلف چتر حمایتی خود را گسترانیده است؛ همچنین نیروی 
دریایی سپاه در استان هرمزگان یک بیمارستان سیار را در کنار بیمارستان های 
ثابت گسترش خواهد داد؛ در سایر نقاط کشور نیز اراده جدی برای مقابله با 
بیماری کرونا و کمک به وزارت بهداشت و دانشگاه های علوم پزشکی وجود 
دارد. سرلشکر سلامی استمرار خدمت رسانی به مردم محروم و کم بضاعت را از 
دیگر محورهای برگزاری این نشست عنوان و تاکید کرد: هدف اصلی و آرمان 
بزرگ ما برخورداری از ایرانی امن، ایمن، مرفه و پیشرفته است تا هموطنان 

عزیز ما در امنیت آرامش و آسایش زندگی کنند.
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دبیر کل جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی 
گفت: دولت می تواند با هماهنگی دو قوه 
دیگر قفل تامین زمین برای مسکن اقشار 

کم درآمد را یکبار برای همیشه باز کند.
جمعیت  کل  دبیر  شاکری  مجتبی   
نشست  در  اسلامی  انقلاب  جانبازان 
مجازی دبیران استانی و اعضای جمعیت 
فعالان  همه  نقش  به  اشاره  با  جانبازان 
استانی این تشکل در پیروزی بزرگ ۲۸ 
خرداد ماه، گفت: اکنون جمعیت سلسله 
نشست هایی برگزار می کند تا ما بتوانیم 
ایفای  پیروزی  این  حلاوت  استمرار  در 
نقش کنیم و سهمی در برنامه های دولت 

برای استان خود داشته باشیم.
برگزاری  از  هدف  اینکه  بیان  با  وی 
نشست های کشوری این است که بتوانیم 
پیروزی و ثبت  به دنبال  را  آرایش خود 
تنظیم  درستی  به  ملت  بزرگ  حماسه 
از  جدیدی  مرحله  اکنون  افزود:  کنیم، 
حرکت انقلابی با استقرار دولت سیزدهم 
در آستانه اوج گیری است و لازم است ما 
در شناخت صحیح مسائل هر استان و نیز 
راه حل های هر مساله از قبیل راه حل های 
موقتی، میان مدت و بلند مدت به دولت 
کمک کنیم. برای این منظور احزاب فعال 
در استان ها باید به نوعی در سهم آمایش 

سرزمینی، دولتمردان را یاری کنند.
دبیر کل جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی 
اواسط  از  سیزدهم  دولت  اینکه  بیان  با 
مرداد ماه در مجلس سوگند یاد خواهد 
کرد و رسما زمام امور کشور را به دست 
می گیرد، اظهار کرد: اگر از نخستین روز 
پذیرش مسئولیت توسط دولت، بسته ای 
از نیازها و اقدامات تدوین شده باشد، اوج 
گیری اقدام برای حل مشکلات کشور در 
همه استان ها به سرعت آغاز خواهد شد و 
زمان برای دولتمردان معطل شناسایی و 

احصای مشکلات نمی شود.
چنین  این  در  کرد:  تاکید  شاکری 
سازوکاری بهترین کسانی که می توانند در 
شناخت مشکلات، همگام با ملت دولت را 
استان ها  در  انقلابی  حزب  دهند،   یاری 
هستند که از نزدیک با مسائل محدوده 
جغرافیایی خود آشنا هستند. آنها حتی 
تصویر روشنی از اینکه بعضا مدیران ارشد 
ایجاد  استان  در  را  مشکلاتی  میانی،  یا 
کرده اند، به درستی می شناسند پیش و 
می توانند این قبیل اطلاعات را نیز با اتاق 

فکر دولت در میان بگذارند.
دبیران  اساس  این  بر  کرد:  اضافه  وی 
امین ترین  جانبازان  جمعیت  استانی 
افرادی هستند که می توانند این مسائل را 
از طریق این خادم به عنوان رئیس کمیته 
ایثارگران ستاد انتخاباتی رئیسی به دولت 

جدید منتقل کنند.
انقلاب  جانبازان  جمعیت  کل  دبیر 
ماهه   ۴۸ فرصت  به  اشاره  با  اسلامی 
دولت سیزدهم، یادآور شد: زمان به لحاظ 
ظاهر موسع آن برای خدمت کوتاه است 

فرصت  این  از  ماه  هر  در  باید  دولت  و 
چهارساله،  کاری کارستان را در شان ملت 
رقم بزند. کج رفتاری و عقب افتادگی های 
دولت های یازدهم و دوازدهم برای انجام 
تعهداتش بسیار زیاد است و حتی اگر ما 
به عنوان مشاوران امین دولت مسائل را 
به درستی منتقل کنیم و در اقدام برای 
حل مسائل نیز پشتیبان دولت باشیم، باز 
و  ها  کامل خرابی  به طور  نمی توان  هم 

عقب ماندگی ها را جبران کرد.
شاکری تصریح کرد: با این حال باید فصل 
جدید فعالیت را مغتنم بشماریم و بداینم 
اقدام فرا رسیده و دیگر شعارهای  زمان 
انتخاباتی برای مردم جذابیت ندارد. مردم 
انقلابی  و  جهادی  عمل  منتظر  اکنون 

دولت جدید هستند.
وی گفت: اگر از دبیران استانی جمعیت 
جانبازان بخواهند به عنوان مشاور امین 
مسائل،  خود،  استان  امور  در  دولت 
بیان  را  راهکارها  و  اولویت ها  مطالبات، 
کنند، باید دبیران بتوانند پاسخ های دقیق 
ارائه دهند. هدف از برگزاری این جلسات 
و  بیان شود  نیز همین است که مسائل 
در نهایت به دسته بندی مطلوب بر اساس 
اولویت ها برسیم و آن را از طریق جمعیت 
پشتیبان  فکر  اتاق  اختیار  در  جانبازان 

دولت سیزدهم قرار دهیم.
دبیر کل جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی 
با تاکید بر اینکه قطعا دبیران استانی به 
حوزه های  همه  در  نمی توانند  تنهایی 
کاری دولت نظر تخصصی درباره مسائل و 
راهکارها ارائه دهند،  بیان کرد: باید مشابه 
چنین نشست هایی با اعضا و فرهیختگان 
با  نیز  جمعیت جانبازان در هر استان و 
تحول خواهان  جبهه  احزاب  مجموعه 
بسته  یک  به  نهایت  در  و  شود  برگزار 

دقیق از مسائل دست پیدا کنیم.
که  همان طور  کرد:  خاطرنشان  شاکری 
 ۲۸ حماسه  کرد،  آزاد  خدا  را  خرمشهر 
پیروزی  و  زد  رقم  نیز خداوند  را  خرداد 
در شرایطی که نگرانی های بسیاری از زد 
و بند احتمالی با امریکا قبل از انتخابات 
کشیدن  آغوش  به  اکنون  داشت،  وجود 
این پیروزی حلاوت بسیاری برای ما دارد 
دولت  و  باشیم  رکاب  به  پا  همه  باید  و 

منتخب را یاری کنیم.
وی با اشاره به اینکه نهضت مشارکت در 
تصدی  منظور  به  مناسب  افراد  انتخاب 
قبیل  از  دولت  گوناگون  مسئولیت های 
دولت  در  رئیس جمهور  معاونان  و  وزرا 
سیزدهم فراهم است، تاکید کرد: اعضای 
جمعیت جانبازان می توانند بیرون از دایره 
درباره  مزموم، هم  هرگونه سهم خواهی 
وزرا گزینه های پیشنهادی خود را اعلام 
فعالیت  با  کنند و هم در حیطه مرتبط 
خود یعنی، ریاست بنیاد شهید در کشور 
و ادارات کل استانی می توانند اظهارنظر 

کنند.
انقلاب  جانبازان  جمعیت  کل  دبیر 

اسلامی در ادامه از برگزاری جلسه ای با 
۱۲ تن از نمایندگان تشکل های مختلف 
شاهد و ایثارگر خبر داد که طی آن در 
 ۱۸ و  گر  سنجش  شاخص   ۲۰ نهایت 
بنیاد  ریاست  برای  پیشنهادی  گزینه 

شهید تدوین شد.
این  متناظر  نیز  اکنون  افزود:  شاکری 
جلسه باید توسط دبیران استانی جمعیت 
جانبازان برگزار شود و در دیگر حوزه های 
ساختار اداری استان به اسامی پیشنهادی 
متناسب برسید. همچنین می توان برای 
تا  گرفت،  نظر  در  امتیازی  شاخص  هر 

اولویت اشخاص مشخص شود.
برای  گزینه  پیشنهاد  امکان  گفت،  وی 
رده های مدیریتی پایین تر نیز وجود دارد، 
ضمن اینکه در کنار اسامی، دسته بندی 

مطالبات هر استان است.
دبیرکل جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی 
سپس به تبیین انواع اقداماتی که دولت 
جدید می تواند برای بهبود اوضاع کشور 
انجام دهد پرداخت و اظهار کرد: برخی 
از این اقدامات از نوع »توقف« است. به 
عنوان مثال توقف یک رویه یا آیین نامه 
غلط بدون تحمیل هیچ هزینه ای می تواند 
به بهبود اوضاع کشور بیانجامد. دسته دوم 
اقدامات که قدری زمان بر است، از جنس 

اقدامات »ترمیمی« است.
تصمیمات  برخی  با  داد:  ادامه  شاکری 
ترمیمی می توان گره از مشکلات ریشه دار 
ملت باز کرد و این می تواند شامل ترمیم 
اجرای اموری باشد که اکنون به درستی 
دسته  نمی شود.  اجرا  کمال  و  تمام  و 
دیگری از اقدامات شامل اقدامات نوظهور 
دولت  مثال  عنوان  به  است.  تحولی  و 
قفل  دیگر  قوه  دو  با هماهنگی  می تواند 
تامین زمین برای مسکن اقشار کم درآمد 
اقدامی  باز کند و  را یکبار برای همیشه 
از این دست در دسته ترمیمی گنجانده 

می شود.
وی بیان کرد: با این قبیل اقدامات برخی 
عرصه ها به کلی دگرگون می شود و البته 
این قبیل جراحی ها باید در ساز و کاری 

خاص انجام شود.
دبیرکل جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی 
از دنبال کردن طرحی برای ایجاد تحول 
و  داد  خبر  اداری  نظام  در  ساختاری 
که  است  مطرح  ایده  این  اکنون  گفت: 
تام الاختیاری  نمایندگان  رئیس جمهور 
در امور مختلف داشته باشد که با رفتار 
و روحیه جهادی در حل مسائل مهم به 
فوریت تصمیم گیری کنند. به این ترتیب 
گویی به جای یک تصمیم، ۲۰ تصمیم 
قاطع و همزمان گره گشای امور خواهد 

بود.
از  برداشتی  ساختار  این  افزود:  شاکری 
مدل کار قرارگاهی است که پیش تر نیز 
در کشور و در برهه های مختلف از قبیل 
داده  زلزله جواب  و  وقوع سیل  و  جنگ 
تحمیل  دولت  به  هم  هزینه ای  و  است 

نمی شود.وی گفت: ما تشکیلات را برای 
از  عضوی  اگر  و  نمی خواهیم  تشکیلات 
برای  موثر  قدر  هر  جانبازان،  جمعیت 
کار در دولت دعوت شود و به ظرفیت او 
در جای دیگری نیاز باشد، قطعا موافقت 
خواهیم کرد. در واقع ما خود را نردبانی 
برای ترقی شایستگان و نخبگان از داخل 
افراد  و  می کنیم  بیرون  از  و  جمعیت 
دعوت شده واجد صلاحیت می توانند در 

اداره کشور ایفای نقش کنند.
دبیرکل جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی 
اظهار داشت: همه وجود و ظرفیت های ما 
از جسم  فدایی نظام است و آن طور که 
خود گذشتیم، اکنون نیز هر گذشتی لازم 
خواهیم  انجام  اسلامی  نظام  برای  باشد 
تشکیلاتی  کار  انجام  با  نیست  قرار  داد. 
کنیم  ایجاد  خود  برای  متراکمی  قدرت 
کشور  به  خدمت  دنبال  به  صرفا  بلکه 

هستیم.
استانی  دبیران  کرد:  خاطرنشان  شاکری 
با تشکیل گروه ها و  را که  باید ظرفیتی 
برقراری ارتباط با اقشار مختلف در جریان 
انتخابات به دست آورده اند، حفظ کنند 
و ستاد مرکزی جمعیت نیز تلاش کرده 
محتوا  ارسال  برای  که  کانال هایی  تنور 

تعریف کرده را گرم نگه دارد.
به  را  خود  عملکرد  که  دبیرانی  از  وی 
می کنند  ارائه  مستند  و  مکتوب  صورت 
تقدیر کرد و در بخش دیگری از سخنانش 
به این موضوع اشاره کرد که اصلاح طلبان 
میزان مشارکت در انتخابات را ۲۵ درصد 
سخنرانی  با  اما  می کردند؛  پیش بینی 
عده  انتخابات،  برگزاری  از  قبل  رهبری 
بیشتری به مشارکت در تعیین سرنوشت 
خود ترغیب شدند و مشارکت به بیش از 

۴۸ درصد رسید.
دبیرکل جمعیت جانبازان انقلاب اسلامی 
واقعی  مشارکت  میزان  اینکه  بیان  با 
میزان  این  از  بیش  اخیر  انتخابات  در 
در  که  انتخابات هایی  گفت:  است،  بوده 
کشورهای مختلف در عصر شیوع کرونا 
برگزار شده بین ۱۰ تا ۳۵ درصد کاهش 
این  اگر  است.  کرده  تجربه  را  مشارکت 
ضریب را در نظر بگیریم در واقع مشارکت 
بوده  درصد   ۶۰ حداقل  انتخابات  در  ما 
طرفی  از  کرد:  تصریح  شاکری  است. 
یک گروه از کسانی که قصد شرکت در 
به  را  خود  نتوانستند  داشتند  انتخابات 
با  نیز  برسانند و عده ای  اخذ رای  شعب 
و  تعرفه  کمبود  قبیل  از  کارشکنی هایی 
رای  از  و  روبرو  طولانی  صف های  ایجاد 
عملا  ترتیب  این  به  ماندند.  باز  دادن 
کاستی ها  رفع  با  انتخابات  در  مشارکت 
می توانست نزدیک ۷۰ درصد رقم بخورد.

اصلاح طلبان  حاضر  حال  در  گفت:  وی 
که  دهند  نشان  طور  این  دارند  اصرار 
در  شرکت  قصد  اصلا  که  درصدی   ۳۰
انتخابات نداشته اند، با نظام اسلامی عناد 

داشته اند.

قفل تامین مسکن باز شود



اقتصاد
اخبار

آذری جهرمی: ۱۰۰ درصد شهروندان 
ایرانی به اینترنت متصل هستند

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات اعلام کرد: از نظر جمعیتی ۹۸.۵ 
روستاییان و ۱۰۰ درصد شهروندان ایرانی به اینترنت متصل هستند.  
تصویر،  دو  مقایسه  افزود:  توئیتر  در  جهرمی«  آذری  »محمدجواد 
عملکرد این دولت در اتصال روستاها را نمایش جزئیات اطلاعات روستا 
به روستا هم برای شما در سامانه diiar.ir منتشر کردیم تا ارزیابی 

دقیق عملکرد میسر باشد.
تعداد  رادیویی،  ارتباطات  و  تنظیم مقررات  اعلام سازمان  بر اساس   
به ۵۲  امروز  کشور  در  ارتباط(  از  نوع  )هر  ارتباط  دارای  روستاهای 
هزار روستا رسیده و تعداد اشتراک های روستایی از ۳ میلیون اشتراک 
گذشته است. ۴۴ هزار روستا و ۸۲ هزار کیلومتر جاده اکنون تحت 
پوشش همراه اول و ۱۸ هزار روستا و ۶۴ هزار کیلومتر جاده تحت 

پوشش ایرانسل هستند.  
شاخص دیگری که در این بین توسط سازمان تنظیم مقررات مورد 
است   )ASR( موفق  مکالمات  قرار گرفته، وضعیت شاخص  بررسی 
که اغلب اپراتورها توانسته اند درصد خوبی را به خود اختصاص بدهند.  
ضریب نفوذ ارتباطات سیار در ایران اکنون از مرز ۹۲ درصد گذشته 
و تعداد مشترکین نیز ۷۷میلیون اشتراک را پشت سر گذاشته است. 
ضریب نفوذ همراه اول در اینترنت نسل سوم و چهارم در کشور ۳۷ 
میلیون مشترک و ایرانسل ۳۵ میلیون مشترک است. رایتل نیز در این 

میان سهم ۳ میلیونی دارد.
فرا  را  تنها ۱۱ درصد روستاهای کشور  تا هفت سال قبل  اینترنت   
گرفته بود، اما توسعه ارتباطات روستایی امروز آن را به بیش از ۹۷ 
درصد رسانده است. اکنون اتصال به شبکه ملی اطلاعات در ۹۰ درصد 
روستاهای بالای ۲۰ خانوار فراهم است تا پایان دولت ۱۰۰درصد آن 

تکمیل خواهد شد.

وزیر  اقتصادی  و  ریزی  برنامه  معاون 
نیرو با اشاره به تبادل تفاهمنامه وزارت 
این  از  بخشی  براساس  گفت:  صمت، 
برای  صنعتی  بنگاه    ۱۳ نامه  توافق 
احداث ۱۰ هزار و ۳۶۰ مگاوات نیروگاه 
استان   ۱۰ در  تجدیدپذیر  و  حرارتی 
طی سه سال سرمایه گذاری می کنند.

محسن بختیار  درباره موضوع اقدام های 
وزارت نیرو برای ایجاد تاسیسات تولید 
کشور  بزرگ  درصنایع  نیروگاه  و  برق 
اقتصاد  سیاست های  جهت  در  افزود: 
مقاومتی و با توجه  به اعلام علاقه مندی 
جهت  بزرگ  صنایع  سرمایه گذاری 
تأمین برق مطمئن و پایدار واحدهای 
همکاری  درخواست  و  خود  تولیدی 
ها  جلسه  برق،  صنعت  هماهنگی  و 
مهم  این  تحقق  جهت  مذاکراتی  و 
و  نیرو  وزارتخانه های  نمایندگان  بین 
شده  انجام  تجارت  و  معدن  صنعت، 

است.
مطمئن،  برق  تأمین   : داد  ادامه  وی 
و  بر  انرژی   صنایع  پایدار  و  مستمر 
شهرک های صنعتی و افزایش بهره وری 
و کاهش شدت انرژی در بخش صنعت 
و معدن از مهم ترین موضوعات مورد 

تفاهم دو وزارتخانه است.  

براساس   : کرد  خاطرنشان  بختیار 
بخشی از این توافق ۱۳ بنگاه  صنعتی 
برای احداث ۱۰ هزار و ۳۶۰ مگاوات 
جدید  تجدیدپذیر  و  حرارتی  نیروگاه 
سال،   ۳ مدت  طی  استان   ۱۰ در 

سرمایه گذاری خواهند داشت. 
نیرو  وزارت  اینکه  بیان  با  وی 
حمایت های لازم در پشتیبانی برق این 
در  را  سرمایه گذار  تولیدی  واحدهای 
تعمیرات  یا  و  اضطراری  خروج  مواقع 

نیروگاه های احداث شده به عمل آورده 
تا  این صنایع  مصرفی  است،گفت:برق 
سقف تولید نیروگاه های خود مصرف از 
شمول قطع یا محدودیت برق در دوره 

اوج بار مستثنی خواهد بود. 
جهت  اصولی  موافقت  افزود:  بختیار 
به   فوق  نیروگاهی  واحدهای  احداث 
واحدهای  توسط  مصرف  خود  صورت 
وزارت  سوی  از  سرمایه گذار  تولیدی 
برنامه   است.معاون  شده  آماده  نیرو 

پایان  در  نیرو  وزیر  اقتصادی  و  ریزی 
گفت : متن این تفاهم نامه با همکاری 
وزارتخانه  دو  در  مرتبط  واحدهای 
وزارت  سوی  از  نامه ای  طی  و  تنظیم 
شده  ارسال  صمت  وزارت  برای  نیرو 
پیگیری های  با  رود  می  انتظار  است. 
این  جاری  هفته  پایان  تا  شده  انجام 
نامه مبادله شده و زیر ساخت  تفاهم 
های لازم برای شروع عملیات اجرایی 

فراهم شود.

وزارت نیرو :۱۰ هزار مگاوات 
نیروگاه حرارتی ایجاد می شود

گزارش

جهانگیری از مردم به دلیل صرفه جویی 
در مصرف برق قدردانی کرد

 معاون اول رییس جمهوری از مردم و واحدهای صنعتی بزرگ به دلیل 
صرفه جویی در مصرف برق قدردانی کرد.

دومین  رییس جمهوری،  اول  معاون  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  نقل  به 
رییس  اول  معاون  ریاست  به  کشور   برق  مصرف  مدیریت  جلسه 

جمهوری تشکیل شد.
 اسحاق جهانگیری در این جلسه با تأکید مجدد بر مدیریت مصرف به 
منظور جلوگیری از قطع برق و خاموشی ها، اظهار امیدواری کرد: با 
اجرای مصوبات دولت، تداوم همکاری مردم و بهره گیری از راهکارهای 
ارائه شده، کشور از این مقطع حساس که با اوج مصرف برق مواجه 

هستیم با کمترین هزینه عبور کند.
معاون اول رییس جمهوری با اشاره به گزارش ارایه شده از سوی وزارت 
نیرو در خصوص کاهش مصرف برق توسط واحدهای صنعتی بزرگ، 
همکاری مردم و همراهی وزارت صنعت، معدن و تجارت در اجرای 

مصوبات دولت برای مدیریت مصرف برق قدردانی کرد.
معاون اول رییس جمهوری همچنین عملکرد رسانه ملی را در روزهای 
اخیر در آگاهی بخشی به جامعه موثر و مثبت ارزیابی کرد و خواستار 
تعامل بیشتر وزارت نیرو با نهادهای مدنی و سازمان های مردم نهاد و 

نیز اتحادیه ها و اصناف برای کاهش مصرف برق شد.
در این جلسه که وزرای کشور، نیرو، نفت و صنعت، معدن و تجارت 
و  نیرو  های  وزارتخانه  تفصیلی  گزارش  ارایه  از  پس  داشتند  حضور 
صنعت، معدن و تجارت در خصوص آخرین وضعیت تولید و توزیع برق 
توسط نیروگاه ها،   راهکارهای کمک به صنایع به منظور جلوگیری از 
کاهش تولید،   برخی قطعی های موردی برق و پیشنهادات و پیش 
بینی ها در خصوص مدیریت بهینه مصرف انرژی بحث و تبادل نظر و 

تصمیمات لازم اتخاذ شد.

تصویب بیش از 46 میلیارد ریال طرح 
عام المنفعه در بانک ملی ایران

بانک ملی ایران از محل منابع چهل و یکمین مرحله قرعه کشی جوایز 
و ۴۵۰  میلیارد   ۴۶ از  بیش  انداز،  پس  الحسنه  قرض  های  حساب 
میلیون ریال طرح های مشارکتی در امور عام المنفعه مصوب کرده 

است.
این منابع در قالب ۲۳ طرح در ۱۶ استان کشور هزینه شده است و 
یا خواهد شد،  به طوری که بخشی از محرومیت های مناطق هدف را 

برطرف کند.
مشارکت در تجهیز چند مرکز درمانی و بیمارستانی، مساعدت مالی 
برای تهیه دستگاه نوت تیکر دانشجویان روشندل و نیز مشارکت در 
بهسازی و یا احداث چند مرکز آموزشی و مدرسه، از جمله این اقدامات 

است.
همچنین بانک ملی ایران از محل این منابع در تهیه بیش از ۱۲۰۰ 
دستگاه تبلت برای دانش آموزان مناطق محروم و نیز ساخت و احداث 
این مناطق مشارکت کرده  باب سالن ورزشی چند منظوره در  یک 

است.
آزادسازی زندانیان محکوم به جرائم مالی غیرعمد ناشی از تصادفات و 
نیز تعمیر و احیای یک جاده روستایی از دیگر اقدامات بانک ملی ایران 
از محل منابع چهل و یکمین مرحله قرعه کشی جوایز حساب های 

قرض الحسنه پس انداز بوده است.
ایلام، گیلان، فارس،  اردبیل، کردستان،  استان های  در  ها  این طرح 
خوزستان، خراسان جنوبی، خراسان شمالی، گلستان، البرز، هرمزگان، 

مازندران، سمنان، آذربایجان غربی، قزوین و زنجان عملیاتی شده اند.

بی توجهی به امر بهره وری خسارات جبران ناپذیری را 
متوجه کشور خواهد کرد

رییس سازمان ملی بهره وری گفت: فاصله  ما در پرداختن به موضوع 
کلیدی بهره وری با کشورهای توسعه یافته و حتی کشورهای درحال 
توسعه  دنیا زیاد شده و درصورت ادامه  غفلت و بی توجهی، خسارات 

جبران ناپذیری متوجه نظام مدیریت و اقتصاد کشور خواهد بود.
جهانی  مجمع  سالانه  کنفرانس  بهره وری،  ملی  سازمان  از  نقل  به 
با سومین جلسه سالانه وزرای مالی و  بهره وری )GFP( همزمان 

رؤسای بانک مرکزی کشورهای G۲۰  در شهر ونیز برگزار شد.
کشورهای  اکثریت  رای  با  بهره وری  آسیایی  سازمان  گذشته  سال 
عضو به عضویت )GFP( درآمد و روسای APO از سال ۲۰۲۰ در 

کنفرانس سالانه مجمع جهانی بهره وری دعوت می شوند.
اقتصاد )دارایی( و مسولان  از وزرای  گروه G۲۰، گروهی متشکل 

بانک های مرکزی بیست اقتصاد برتر جهان است. 
کنفرانس  این  در  شرکت  با  ایران  بهره وری  ملی  سازمان  رئیس 
توجه  عمق  را  کنفرانس  این  دستاورد  مهمترین  آنلاین،  روزه  دو 
از  اعم   OECD و   G۲۰ عضو  کشورهای  ارشد  مدیران  اطلاع  و 
روسای بانک های مرکزی، وزرای اقتصاد و خزانه داری، مدیران مالی 
موضوع  به  نسبت  کشورها  این  دانشگاهی  و  دولتی  متخصصان  و 
بهره وری و ابعاد مختلف اجرایی و مدیریتی مورد نیاز برای افزایش 

آن دانست.
»فاطمه پهلوانی« افزود: محور اغلب سخنرانی ها، مطالعات و ارائه ها، 
وضعیت بهره وری نیروی کار در طول بحران پاندمی و راه کارهای 

افزایش بهره وری نیروی انسانی بعد از پایان این بحران بود.
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ایجاد یک کنسرسیوم از شرکت های 
حمل و نقل ضروری است

دبیر ستاد توسعه فناوری های فضایی و حمل ونقل پیشرفته معاونت 
علمی ضمن تاکید بر تکمیل زنجیره زیست بوم فناوری و نوآوری 
حمل  و نقل کالا، ایجاد یک کنسرسیوم از شرکت های فعال در حوزه 

حمل ونقل را برای نیل به این هدف ضروری خواند.
تکمیل  جمهوری،  ریاست  فناوری  و  علمی  معاونت  از  نقل  به  
زیست بوم فناوری و نوآوری حمل ونقل کالا در کشور یک ضرورت 

است و این کار با شناسایی همه فعالان این حوزه میسر می شود.
و  فضایی  فناوری های  توسعه  ستاد  توسط  نشستی  راستا  این  در 
با  فناوری ریاست جمهوری  حمل ونقل پیشرفته معاونت علمی و 
حضور شرکت های فعال حوزه مدیریت لجستیک و ارائه راه کار برای 
معضلات حمل ونقل و با هدف یکپارچه سازی و ایجاد رگولاتوری 
میان ارائه دهندگان محصولات و خدمات و ارائه دهندگان خدمات 

حمل ونقل برگزار شد.
دبیر ستاد توسعه فناوری های فضایی و حمل و نقل پیشرفته معاونت 
بر  تاکید  با  نشست،  این  در  جمهوری  ریاست  فناوری  و  علمی 
ضرورت شناسایی و استفاده از ظرفیت های موجود داخلی در حوزه 
حمل ونقل کالا گفت: باید تلاش کنیم همه بازیگران تخصصی و 
برای  از ظرفیت های موجود کشور  و  را بشناسیم  این حوزه  فعال 

توسعه دادن به صنعت حمل ونقل کالا استفاده کنیم.
افزود: برای این کار نیازمند طراحی یک فرآیند  منوچهر منطقی 
اصولی هستیم تا به کمک آن، مدل اصولی و مورد تایید خود را 
بیابیم. اما این کار بدون در نظر گرفتن زیست بوم سنتی فعلی و 

تجربیات موجود، نتیجه بخش نخواهد بود.
به گفته وی، طراحی این فرآیند، مسیر حرکت را برای علاقه مندان 
ورود به این حوزه فراهم می کند. باید توجه داشته باشیم که این 
کار را متناسب با توانمندی های موجود کشور انجام دهیم و مدیریت 

کنیم.
فعلی کشور چندان  کالای  داد: سیستم حمل ونقل  ادامه  منطقی 
کارآمد نیست؛ اما می توانیم از تجربه های موجود در آن بهره ببریم و 
مدل استاندارد خود را بر مبنای آن پیاده سازی کنیم. در این فرآیند 

باید نقش و جایگاه نهادهای مرتبط هم دیده شود.
وی همچنین گفت: در این کار استفاده از فناوری های نوین مورد 
تاکید است و باید شرکت ها و افرادی که در این زمینه فعالیت و 

ایده های کاربردی دارند هم مورد حمایت قرار گیرند.
دبیر ستاد توسعه فناوری های فضایی و حمل ونقل پیشرفته معاونت 
علمی و فناوری ریاست جمهوری در ادامه، ایجاد یک کنسرسیوم از 

شرکت های فعال این حوزه ضروری خواند.

ریاست  فناوری  و  علمی  معاونت   
فیبر  محصولات  حوزه  در  جمهوری، 
را  دانش بنیان  شرکت های  نوری، 
جایگزین وارد کنندگان قدیمی خواهد 
کرد و به این منظور فراخوان داده است.

شرکت توانیر در نظر دارد از طریق یکی 
به  نسبت  زیرمجموعه  شرکت های  از 
خرید تار فیبر نوری ساخته شده توسط 

متخصصین داخلی اقدام کند.
علاقه مندان تا ۳۱ تیرماه ۱۴۰۰ فرصت 

دارند طرح های خود را ارسال کنند.
اطلاعات  کسب  جهت  می توانند  آنها 
موسسات  و  مراکز  وبسایت  به  بیشتر 
شرکت های دانش بنیان معاونت علمی 
مراجعه  جمهوری  ریاست  فناوری  و 

کنند.
کشور  کلیدی  وابستگی های  از  یکی 
تولید  و صنایع،  ارتباطی  در حوزه های 
تارفیبر نوری است که با اعمال تحریم ها 
تولیدکنندگان  ارزی،  نوسانات  بروز  و 
مشکل  دچار  آن  کنندگان  مصرف  و 

شده اند.
ریاست  فناوری  و  علمی  معاونت 
ارتباطی  زیرساخت  صنعت  جمهوری، 
ارتباطات،  پایدار  توسعه  برای  کشور 
مانند  کلیدی  محصولات  حوزه  در 
را  دانش بنیان  شرکت های  نوری،  فیبر 
جایگزین وارد کنندگان قدیمی خواهد 

کرد.
فیبر نوری رشته باریک و بلندی از یک 
پلاستیک  یا  شیشه  مثل  شفاف  ماده 
است که می تواند نوری را که از یک سر 
به آن وارد شده، از سر دیگر خارج کند.

بسیار  باند  پهنای  دارای  نوری  فیبر 
با  و  است  معمولی  کابل های  از  بالاتر 
و  صوت  تصویر،  داده های  می توان  آن 
داده های دیگر را به راحتی با پهنای باند 
بالاتر  و  ثانیه  بر  گیگابیت  تا ۱۰۰  بالا 

انتقال داد.
امروزه مخابرات نوری، به دلیل پهنای 
کابل های  با  مقایسه  در  وسیع تر  باند 
با  مقایسه  در  کمتر  تأخیر  و  مسی، 
ابزار  مهم ترین  از  ماهواره ای  مخابرات 

انتقال اطلاعات محسوب می شود.
فیبر  تولید  کارخانه   ،۱۳۶۷ سال  در 
رسید.  بهره برداری  به  یزد  در  نوری 
عملًا در سال ۱۳۷۳ تولید فیبر نوری 

با ظرفیت ۵۰ هزار کیلومتر در سال در 
ایران آغاز شد.

در  محصول  این  اهمیت  به  توجه  با 
کشور،  کلیدی  زیرساخت های  توسعه 
معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری 
از همان ابتدا پلی منسجم میان صنعت 
و  حوزه  این  بزرگ  کارفرمایان  و 
دانش بنیان  و  نوآور، خلاق  شرکت های 
نیازهای  پاسخگویی  تا  کرد  ایجاد 

فناورانه این محصول باشند.
فیبر نوری در مقایسه با سایر بسترهای 
برخوردار  فراوانی  مزایای  از  ارتباطی 
است، از جمله این مزایا می توان به ابعاد 
و وزن کوچکتر، پهنای باند بسیار بالاتر، 

قیمت پایین تر، افت کمتر، عدم تداخل، 
و  بالاتر  پایداری  کمتر،  انرژی  مصرف 

مانند آن، اشاره کرد.
دنیای  سریع  تحولات  به  توجه  با 
ارتباطات در جهت گذر انتقال اطلاعات 
شبکه  سمت  به  مسی  های  شبکه  از 
های فیبر نوری از یک سو و کاربردهای 
روز افزون و زیر ساختی فیبر نوری در 
مخابرات،  مانند  کشور  مختلف  صنایع 
برق، نفت و گاز و پزشکی از سوی دیگر، 
می تواند  نوری  تار  تولید  بومی سازی 
انواع  تولید  فرآیند  کل  شود  موجب 
مختلف کابل های فیبر نوری در داخل 

کشور بومی شود.

 معاونت علمی برای طرح های تولید
 تار فیبرنوری فراخوان داد
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سنتی  هنرهای  و  صنایع دستی  معاون 
و  گردشگری  میراث فرهنگی،  وزارت 
صنایع دستی گفت: تا پایان هفته جاری 
مبلغ ۵۹ میلیارد ریال کمک بلاعوض 
به ۴۲۲ هنرمند صنایع دستی پرداخت 

خواهد شد.
صنایع دستی  معاون  محمودیان  پویا 
ریال  میلیارد   ۵۹ مبلغ  گفت:  کشور 
کمک بلاعوض با هدف حمایت هرچه 

به  صنایع دستی  هنرمندان  از  بیشتر 
مونسان  علی اصغر  مستقیم  دستور 
و  گردشگری  میراث فرهنگی،  وزیر 
صنایع دستی به هنرمندان صنایع دستی 

پرداخت می شود.
وزارت  صنایع دستی  معاون 
و  گردشگری  میراث فرهنگی، 
صنایع دستی ادامه داد: شاخص هایی که 
برای پرداخت این مبلغ به هنرمندان در 

نظر گرفته شده شامل نوآوری در تولید، 
از  ناشی  حوادث  مطلوب،  بسته بندی 
کار، رونق تولید در کارگاه های شهرهای 
دارابودن  صنایع دستی،  جهانی  و  ملی 
احیای  اصالت،  مهر  و  ملی  نشان 
یارانه شرکت  و  رشته های منسوخ شده 

در نمایشگاه های خارجی است.
سال  کرد:  خاطرنشان  محمودیان 
ریال  ۱۸میلیارد  مبلغ  نیز  گذشته 

به  کشور  سراسر  از  هنرمندانی  به 
حمایت  شد.  کمک  بلاعوض  صورت 
در  همواره  صنایع دستی  هنرمندان  از 
بوده  امید  و  تدبیر  دولت  کار  دستور 
است و این موضوع از زمان شیوع کرونا 
تا  و  دنبال می شود  به صورت جدی تر 
کمک ها  از  بسیاری  هنرمندان  کنون 
خصوص  این  در  دولت  حمایت های  و 

بهره مند شده اند.

معاون صنایع دستی وزارت میراث فرهنگی خبر داد:

اعطای ۵۹ میلیاردریال کمک بلاعوض به هنرمندان صنایع دستی
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اجتماعی
خبر

عضو انجمن آسیب شناسی ایران: کرونا و 
تحریم ها مشکلات زیادی برای آزمایشگاه ها 

بوجود آورده اند

 ۵۰۰ اینکه  بیان  با  ایران  شناسی  آسیب  انجمن  عضو   
آزمایشگاه در کشور به شبکه تشخیص کرونا مجهز شده  
زیادی  مشکلات  تحریم،  و  کرونایی  شرایط  افزود:   است، 

برای آزمایشگاه ها بوجود آورده است.
 محمد علی برومند در نشست خبری که در محل انجمن 
آزمایشگاه های دولتی و خصوصی در  افزود:  برگزار شد، 
شرایط کرونایی تست های تشخیص ابتلا به کرونا را انجام 

داده و بصورت سریع جواب را به مردم می دهند.
وی اظهار داشت: در شرایط کرونایی و تحریم، مشکلات 
زیادی برای آزمایشگاه ها بوجود آمد و بدلیل محدودیت 
منابع ارزی، هزینه خرید دستگاه ها چندین برابر افزایش 
یافت و کیت های تشخیصی گران و کمیاب شد، با وجود 
این مشکلات آزمایشگاهها سعی می کنند در ارائه خدمات 
و کیفیت آنها به مردم مشکلی پیش نیاید و مطلوب باشد.

استاد دانشگاه علوم پزشکی تهران ادامه داد: در دوره تحول 
سلامت، آزمایشگاه ها یکی از بهترین مراکز ارائه خدمت به 
مردم بودند و در این طرح سهم آزمایشگاه ها از اعتبارات، 
چهار درصد بود که توانست منابع را خوب مدیریت کند، اما 
اکنون با شرایط کرونایی، تحریم ، و کمبود ارز کار سخت 

تر است و باید برنامه ریزی داشته باشیم.
مطلوب  ها  آزمایشگاه  وضعیت  اکنون  کرد:  تصریح  وی 
نیست و آزاد شدن ارز در شرایط کنونی مشکلات زیادی را 

برای این مراکز بوجود می آورد.
به گفته برومند، با آزاد شدن ارز هزینه مواد مصرفی در 
منابع  مدیریت  در  حالیکه  در  رود  می  بالا  ها  آزمایشگاه 
بیشتری  سهم  مراکز  این  بویژه  حوزه سلامت  باید  ارزی 

داشته باشند.
وی خاطرنشان کرد: مدیریت برای منابع سلامت در حال 
بجا  ندارد، هزینه ها  نظارت وجود  و  نیست  حاضر دقیق 
صرف نمی شود و بیمه ها هزینه جواب را به بیماران نمی 

دهند.
اکنون  داشت:  اظهار  ایران  شناسی  آسیب  انجمن  عضو 
ترس مردم از مراجعه به آزمایشگاه ها در شرایط کرونایی 
واضح است و نمونه گیری در منازل افزایش یافته و این 
کار را آزمایشگاه های آنلاین انجام می دهند که بازار آنها 
گرم است در حالیکه نحوه نمونه گیری و حمل آن باید 
استاندارد بوده و آنها سلامت بیماران را به خطر می اندازند.

رئیس دیوان عدالت اداری گفت: ۵۰ درصد توان 
دیوان عدالت اداری باید صرف رسیدگی مطلوب 
و با کیفیت پرونده ها شود و ۵۰ درصد باید برای 
دیوان  به  پرونده ها  ورودی  کاهش  و  پیشگیری 

صرف شود.
حجت الاسلام و المسلمین محمد مصدق، رئیس 
دیوان عدالت اداری، در نشست تخصصی مشترک 
دیوان عدالت اداری و وزارت نیرو با موضوع آسیب 
آرای  به  اعتراض  به  مربوط  پرونده های  شناسی 
لزوم  به  زیرزمینی در دیوان،  کمیسیون آب های 
حل مشکلات مردم در سازمان ها و بدون نیاز به 
مراجعه به دیوان اشاره کرد و گفت: اساس تشکیل 
با وزارت خانه ها همین  دوازده کارگروه مشترک 
موضوع است که تشکیل اولین جلسه بعد از دو 
با موضوع آب، مایه خرسندی است و هدف  ماه 
اصلی این کار گروه ها پیشگیری از طرح دعاوی 
در دیوان، تسریع در رسیدگی و سهولت اجرای 

احکام است.
دیوان  توان  درصد  اینکه ۵۰  به  اشاره  با  مصدق 
با  و  مطلوب  رسیدگی  صرف  باید  اداری  عدالت 
کیفیت به پرونده ها شود و ۵۰ درصد باید برای 
دیوان  به  پرونده ها  ورودی  کاهش  و  پیشگیری 
صرف شود، گفت: به مردم و رئیس قوه قضائیه 
کارکنان،  و  قضات  همکاری  با  که  داده ام  قول 
دو سال  در  را  متفاوت  اداری  عدالت  دیوان  یک 
آینده خواهیم داشت و رویکرد دیوان اتخاذ تدابیر 
پیشگیرانه جهت کاهش ورودی و رسیدگی علمی، 

کیفی و سریع به پرونده ها خواهد بود.
ابتدای  از  افزود:  اداری  عدالت  دیوان  رئیس 
فعالیت در دیوان عدالت اداری پیگیری کردیم تا 

کارگروه های مشترکی را با همکاری وزارتخانه ها 
تشکیل دهیم تا در خصوص پرونده های پرتکرار 
و پر شکایت از سازمان هایی مثل سازمان تأمین 
اجتماعی و یا شهرداری ها بتوانیم راهکارهایی را 
اتخاذ کنیم تا مشکلات مردم در خود سازمان ها 

برطرف شود.
کارگروه  منظور ۱۲  همین  به  داد:  ادامه  مصدق 
مشترک مشغول شد و امروز نخستین کارگروه آن 

در موضوع چاه های بدون پروانه و مسائل مرتبط با 
آب با حضور مدیرانی از وزارت نیرو برگزار می شود.

نتیجه  این  به  اگر  کارگروه ها  این  در  افزود:  وی 
و  کند  تغییر  باید  مقررات  یا  قوانین  که  برسیم 
به  حتماً  دارد،  وجود  آنها  از  متفاوت  برداشت  یا 
سمت اصلاح قوانین یا مقررات به نفع مردم، گام 

بر می داریم.
من  گفت:  پایان  در  اداری  عدالت  دیوان  رئیس 

امیدوارم در آینده ای نزدیک بتوانیم نتایج برگزاری 
این کارگروه ها را به مردم ارائه کنیم.

شایان ذکر است، اولین جلسه کارگروه مشترک 
بین دیوان عدالت اداری و وزارت نیرو با موضوع 
با  زیرزمینی  آب های  پرونده های  به  رسیدگی 
حضور رئیس دیوان عدالت اداری و قضات شعب 
مربوطه و تعدادی از مدیران وزارت نیرو تشکیل 

شد.

آغاز به کار کارگروه های مشترک بین 
دیوان عدالت و دستگاه های اجرایی

وابسته  خرداد   ۱۵ بنیاد  مدیرعامل 
)ره(،  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  به 
به  تومانی  میلیون   ۱۳ حمایت  از 
خانواده ها برای تولد فرزند چهارم خبر 
داد و گفت: طرح آزمایشی "مثبت ۳ 
" توسط ستاد اجرایی فرمان امام با 
هدف حمایت از فرزندآوری خانواده ها 
و جلوگیری از تحدید نسل آغاز شده 

است.
به نقل از  ستاد اجرایی فرمان امام، 
منظور  به  مثبت۳   طرح  اجرای 
به  خانواده ها  تشویق  و  حمایت 
از  آزمایشی  صورت  به  فرزندآوری 

استان قم آغاز شده است.
در این طرح پس از تولد فرزند چهارم 
در خانواده، یک میلیون تومان هدیه 
 ۲ مادر،  به  فرزند  تولد  محض  به 
بیمه  فرزند،  به  تومان سهام  میلیون 
تکمیلی دو ساله مادر و کودک و ۱۰ 
ارزاق  معیشتی  بسته  تومان  میلیون 
و  غذایی  مواد  شیرخشک،  جمله  از 
پوشک به انتخاب پدر اهدا می شود.

فلسفه  افزود:  ارجائی  سیدعبدالله 
به  رسیدگی  خرداد   ۱۵ بنیاد  ذاتی 

محرومین و مستضعفین است که در 
دوره مدیریت جدید و پس از الحاق 
این مجموعه به ستاد اجرایی فرمان 
امام با تعریف سه مأموریت اولویت دار؛ 
و  بهداشت  خانواده،  و  جمعیت 
دنبال  به  اجتماعی  عمران  و  درمان 

خدمت رسانی به مردم هستیم.
وی با اشاره به سیاست ستاد اجرایی 
نسل  تحدید  زمینه  در  امام  فرمان 
راه اندازی  از  فرزندآوری  افزایش  و 
باشگاه  مثبت ۳  خبر داد و افزود: در 
این طرح پس از تولد فرزند چهارم در 
خانواده، یک میلیون تومان هدیه به 
محض تولد فرزند به مادر، دو میلیون 
تومان سهام به فرزند، بیمه تکمیلی 
دو ساله مادر و کودک و ۱۰ میلیون 
تومان بسته معیشتی ارزاق از جمله 
شیرخشک، مواد غذایی و پوشک به 

انتخاب پدر اهدا می شود.
این  اجرای  کرد:  خاطرنشان  ارجائی 
طرح به صورت آزمایشی در استان قم 
و با همکاری استانداری قم آغاز می 
شود و به زودی به صورت سراسری 

در کل کشور گسترش خواهد یافت.

به  جمعیت  حوزه  در  افزود:  وی 
و  خانواده  سلامت،  جهانی؛  معنای 
تحکیم بنیان آن در دستور کار قرار 
گرفته است و در فاز اول ۱۵۰ هزار 
کودک محروم زیر۱۲ سال را در طرح 
غربالگری چشم از نظر تریاژ و سپس 
عمل جراحی یا تجویز دارو و خرید 

عینک، تحت پوشش قرار داده ایم.
بعد  قدم  در  کرد:  تاکید  ارجائی 
هموطنان  از  نفر  هزار   ۹۰ سالانه 
حرکتی  ضایعه  دچار  که  را  محروم 
و  ویلچر  تأمین  زمینه  در  هستند، 

وسایل توانبخشی تحت پوشش قرار 
 ۱۵ بنیاد  مدیرعامل  داد.  خواهیم 
کمک  طرح  آغاز  به  اشاره  با  خرداد 
درمانی زوج های نابارور ادامه داد: در 
نابارور  زوج  هزار  جمعیت ۱۰  حوزه 
داد  خواهیم  قرار  پوشش  تحت  را 
که متقاضیان محترم باید در سامانه 
نام  ثبت   IR.۱۵۴۲ خدمات  جامع 
خانواده  هر  به  این طرح  در  و  کنند 
جهت  بلاعوض  تومان  میلیون  یک 
با  وام  تومان  میلیون   ۱۰ و  درمان 

کارمزد چهار درصد تعلق می گیرد.

حمایت ۱۳ میلیون تومانی به خانواده ها برای فرزند چهارم

 عضو کمیسیون عمران مجلس با بیان 
اینکه طرح نذر آب در استان سیستان 
بود،  تأثیرگذار  بسیار  بلوچستان  و 
گفت: هلال احمر در سال های گذشته 
انجام  منطقه  در  را  نذرآب  طرح  نیز 
داده بود که اثرات مثبتی در حوزه آب 

و بهداشت منطقه برای مردم داشت.
به نقل  از جمعیت هلال احمر، محمد 
و  زهک  زابل،  مردم  نماینده  سرگزی 
هیرمند در خصوص مشکلات منطقه 
اوج گیری  و  بلوچستان  و  سیستان 
منطقه  در  هندی  کرونای  ویروس 
بیماری  این  شیوع  میزان  گفت: 
تعداد  و  بالاست  به شدت  استان  در 
به  است  زیاد  بسیار  نیز  مبتلایان 
کیت   ۳۰۰ از  روز  یک  در  نحوی که 
شده  گرفته  تست  که  آزمایشگاهی 
۱۷۰ نفر مبتلا به ویروس کرونا بودند 
کیت ها  تعداد  اینکه  به  توجه  با  اما 
است  این  ما  ارزیابی  است،  محدود 
که همه افراد مشکوک به کرونا دارای 

بیماری کرونا هستند.
به بحران به وجود آمده  با اشاره  وی 
در  کشور  شرقی  جنوب  منطقه  در 
دیگر  به  ویروس  سرایت  خصوص 
استان ها هشدار داد و گفت: وضعیت 

استان سیستان وبلوچستان در شرایط 
به  توجه  با  و  است  وخیمی  بسیار 
در  ویروس  سرایت  بالای  سرعت 
منطقه اگر سریع به استان رسیدگی 
استان  به  کرونا،  ویروس  قطعا  نشود 
خواهد  سرایت  هم  کشور  دیگر  های 

کرد.
در  مجلس  عمران  کمیسیون  عضو 
سیستان  استان  وضعیت  خصوص 
مردم  نیاز  مورد  اقلام  و  بلوچستان  و 
به شکل  استان  این  گفت:  منطقه  آن 
نهادهای  کمک  نیازمند  ویژه ای 
حمایتی از جمله جمعیت هلال احمر 
است که همواره در حوادث و مشکلات 
که  بوده  مردم  آلام  تسکین  موجب 
دارو،  شامل  مردم  نیاز  مورد  اقلام 
ماسک،  ساز،  اکسیژن  های  دستگاه 
و  ونتیلاتور  کننده،  ضدعفونی  مواد 

الکل است.
این نماینده مجلس در خصوص طرح 
»نذرآب ۴« گفت: جمعیت هلال احمر 
ظرفیت  از  بهره گیری  با  می تواند 
بحران  خیرین،  و  داوطلبان  عظیم 
منطقه  در  را  کم آبی  و  خشک سالی 
آن  از  نذرآب  کند.  برطرف  حدی  تا 
بسیار  استان  در  که  است  طرح هایی 

در  هلال احمر  البته  است؛  تأثیرگذار 
را  نذرآب  هم طرح  گذشته  سال های 
برکات  که  بود  داده  انجام  منطقه  در 
زیادی در حوزه آب و بهداشت منطقه 

برای مردم داشت.
 »طرح نذر آب« از سه سال پیش و به 
دنبال بحران خشکسالی با هدف تامین 
آب شرب مناطق محروم با کمک مردم 
و به همت جمعیت هلال احمر به آغاز 
شد.در این طرح، علاوه بر آبرسانی به 
شهرهای درگیر با خشکسالی، اموری 
و  پزشکان  داوطلبانه  حضور  جمله  از 
ویزیت رایگان مردم، توزیع بسته های 

معیشتی و غیره نیز انجام می شود.
سازمان  رئیس  نصیری  محمد 
داوطلبان جمعیت هلال احمر هشتم 
تیر ماه گفت: طرح »نذر آب۴« در سه 
و  معیشت  بهداشت،  و  محور سلامت 
خدمات عمرانی در چهار استان جنوب 
خواهد  اجرا  ماه  مرداد  کشور،  شرقی 
شد. وی در خصوص جزییات اجرای 
طرح افزود: طرح »نذر آب ۴« در ۱۵ 
شرقی  جنوب  های  استان  شهرستان 
کشور با هدف تامین آب پایدار برگزار 
می شود؛ هشت شهرستان در سیستان 
خراسان  بلوچستان، سه شهرستان  و 

و  هرمزگان  شهرستان  دو  جنوبی، 
در  کرمان  جنوب  در  شهرستان  دو 
مند  بهره  خدمات  این  از  طرح  این 
می شوند.وی همچنین با ارائه گزارشی 
از روند اجرای طرح نذر آب۳ در سال 
این  گذشته  سال  در  گفت:  گذشته 
طرح با اعتبار ۱۲۰ میلیارد ریال اجرا 
بخش  در  ریال  میلیارد   ۱۰ که  شد 
خدمات درمانی، ۸۰ میلیارد ریال در 
بخش حمایتی و بقیه در سایر خدمات 
هزینه شده است.نصیری گفت: در سه 
نظیر  اقداماتی  این طرح  اجرای  سال 
ارسال و تجهیز ۱۳۶۵ تانکر آب، توزیع 
۴۴۰ هزار بطری آب، توزیع ۱۵ هزار 
و ۷۰۰ مورد اقلام دارویی و بهداشتی 
و توزیع ۱۳۷ میلیارد ریال بسته های 

معیشتی به ۱۰۷ هزار نفر، انجام شد.
جمعیت  داوطلبان  سازمان  رئیس 
همکاری  به  اشاره  با  احمر  هلال 
سامان   الکترونیک  پرداخت  شرکت 
اپلیکیشن  نسخه  شرکت  این  گفت: 
برای  گزینه ای  پیش بینی  با   ۷۲۴
جذب کمک های مردمی برای نذرآب۴ 
دریافت  برای  را  مسیر،  ساده ترین 
کد  این  طریق  از  مردمی  کمک های 

دستوری و اپلیکیشن هموار کرد.

نماینده مردم سیستان و بلوچستان در مجلس شورای اسلامی:

طرح »نذرآب« در سال های گذشته تاثیرات 
خوبی در منطقه داشت

خبر

تصویب افزایش سقف وام اشتغال 

مددجویان به ۱۰۰ میلیون تومان

 رئیس کمیته امداد امام خمینی)ره( از افزایش دو 
با  گفت:  و  داد  خبر  مددجویان  اشتغال  وام  برابری 
تصویب شورای عالی اشتغال، سقف تسهیلات اشتغال 
برای خانواده های تحت حمایت کمیته امداد به ۱۰۰ 

میلیون تومان می رسد.
امداد،  کمیته  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به 
امداد  کمیته  اینکه  بیان  با  بختیاری  سیدمرتضی 
برای  شغلی  فرصت  هزار  حدود ۲۰۰  گذشته  سال 
این  اشتغال  اعتبارات  افزود:  کرد،  ایجاد  مددجویان 
نهاد در سال گذشته ۵۸۰۰ میلیارد تومان بود که 
با تصویب مجلس شورای اسلامی، این رقم در سال 

جاری به ۱۰ هزار میلیارد تومان رسیده است.
وی با تاکید بر اینکه کمیته امداد در سال ۹۹ حدود 
۳۸ درصد اشتغال کل کشور را ایجاد کرد، ادامه داد: 
راه اندازی ۳۰۰  جاری  سال  در  امداد  کمیته  برنامه 
هزار فرصت شغلی برای خانواده های تحت حمایت 

است.
رئیس کمیته امداد به میزان تسهیلات ارائه شده برای 
مددجویان اشاره کرد و گفت: سال گذشته سقف وام 
اشتغال مددجویان ۵۰ میلیون تومان در نظر گرفته 
شده بود که با تصویب شورای عالی اشتغال این رقم 
در سال جاری با افزایش دو برابری به ۱۰۰ میلیون 

تومان می رسد.
بختیاری خاطرنشان کرد: افزایش تسهیلات اشتغال 
مددجویان به تایید رئیس جمهور رسیده و پس از 
ابلاغ  اجرا،  برای  اعتبار  و  پول  شورای  در  تصویب 

می شود.
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مدیر اداره اعتبارات بانک مرکزی گفت: 
از سال ۸۸ تاکنون ۱۲ میلیون و ۶۳۰ 
به  ازدواج  وام  تسهیلات  از  نفر  هزار 
مبلغ ۱۴۴ هزار میلیارد تومان بهره مند 

شدند.
شهرزاد دانشمندی  در نشست خبری 
اصحاب  حضور  با  که  ازدواج   هفته 
کنفرانس  ویدئو  صورت  به  و  رسانه 
برگزار شد، اظهار داشت: در حال حاضر 
به  کشور  سراسر  در  جوانان  تمامی 
ازدواج  قرض الحسنه  تسهیلات  سامانه 
این  در  ثبت نام  با  و  داشته  دسترسی 
می توانند  عامل  بانک  تعیین  و  سامانه 

از خدمات بانکی استفاده کنند.
وی ادامه داد: از سال ۸۸ تاکنون ۱۲ 
تسهیلات  از  نفر  هزار  و ۶۳۰  میلیون 
نیز  امسال  و  بهره مند شده  ازدواج  وام 

۲۴۲ هزار نفر از تسهیلات وام ازدواج به 
مبلغ ۲۰۷ هزار و ۴۵۳ میلیارد تومان 

استفاده کردند.  
دانشمندی تصریح کرد: ۳۵۲ هزار نفر 
نیز در حال حاضر در صف وام ازدواج 
یک  که  می شود  پیش بینی  و   بوده 
در  وام  این  متقاضی  نیز  نفر  میلیون 

سال ۱۴۰۰ باشند.  
۸۰ هزار نفر در صف انتظار وام ازدواج 

در سال ۹۹ 
وی ادامه داد: در سال ۹۹ هم ۸۰ هزار 
نفر به دلیل عدم ارائه مدارک کامل، در 

صف دریافت وام ازدواج ماندند.  
متقاضیان  کرد:  اضافه  دانشمندی 
دریافت  ماه جهت  الی ۵  ادواج ۴  وام 
تسهیلات  و  مانده  منتظر  وام  این 
قرض الحسنه در سال ۹۹ نیز از تاریخ 

 ۳( ماه  اردیبهشت  پایان  تا   ۹۸.۱۲.۱
ماه( به تاخیر افتاد.

مرکزی  بانک  اعتبارات  اداره  مدیر 
میلیون   ۷۰ وام  پرداخت  با  رابطه  در 
اعتبارات  شرایط  واجدین  به  تومانی 
شد:  یادآور  نیز  تومانی  میلیون   ۱۰۰
ثبت  سامانه  در  جوانان  شکایت  ثبت 
شکایت بانک مرکزی در خصوص این 
مسائل پیگیری خواهد شد و زوجین در 
صورت مشاهده این وقایع، تخلفات را 

انعکاس دهند.  
دانشمندی همچنین تاکید کرد: جوانان 
ضامن  ازدواج  وام  دریافت  منظور  به 
معتبر ارائه دهند؛ بانک عامل از طریق 
سفته  و  معتبر  ضامن  اعتبارسنجی، 
ضمانت مربوطه را دریافت خواهد کرد.  
اعتبار  اعتبارسنجی،  در  وی،  گفته  به 

صورت  در  و  شده  بررسی  متقاضی 
وام  پرداخت  اعتبار،  فقدان  تشخیص 
خواهد  انجام  عامل  بانک  تشخیص  با 
بدون  تسهیلات  اعطاء  برای  گرفت. 
است.    نگرفته  صورت  ابلاغی  ضمانت 
مبلغ ۱۰  با  از سال ۱۳۹۶  ازدواج  وام 
میلیون تومان به  روز شد و در سال ۹۸ 
و ۵۰  میلیون  به ۳۰  ترتیب  به  و ۹۹ 
میلیون تومان )به هر نفر( با بازپرداخت 
هفت ساله و بهره چهار درصد افزایش 

یافت.  
تلفیق  کمیسیون  مصوبه  براساس 
مجلس شورای اسلامی اما این وام در 
سال ۱۴۰۰ برای پسران زیر ۲۵ سال 
و همچنین دختران کمتر از ۲۳ سال 
به ۱۰۰ میلیون تومان )برای هریک از 

زوجین( می رسد.

بهره مندی ۱۲ میلیون و ۶۳۰ هزار نفر از تسهیلات وام ازدواج
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علت تغییر رنگ دریاچه ارومیه رشد نوعی جلبک بومی است
اذربایجان  زیست  محیط  کل  اداره  فنی  معاون   
نواحی  برخی  رنگ  تغییر  اصلی  علت  گفت:  غربی 
در دریاچه رشد نوعی جلبک بومی به نام "دونالیلا 

سالینا" است.
انجام  های  بررسی  اساس  بر  افزود:  جباری  حجت 
شده یکی از علل مهم آن وضع اکولوژیکی کنونی 
دریاچه ارومیه که در وضع اشباع شوری با ۳۵۰ گرم 

نمک در هر در لیتر قرار دارد، است.
به  شیرین  های  آب  نشدن  وارد  کرد:  اضافه  وی 
دریاچه ارومیه که کاهش شدید اکسیژن را نیز به 

شرایط  چنین  در  تا  شود  می  موجب  دارد،  دنبال 
و  دونالیلاپریدیس  جلبک  گونه  دو  اکولوژیکی 
دونالیلا سالینا در دریاچه رشد کند که گونه دوم 

به علت شرایط بیان شده غالبیت پیدا کرده است.
زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره  فنی  معاون 
عنوان  به  جلبک  این  کرد:  اظهار  غربی  آذربایجان 
غذای آرتمیا محسوب می شود و در جایی که رشد 

داشته باشد، می توان آرتمیاها را نیز مشاهده کرد.
زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره  فنی  معاون 
آذربایجان غربی اضافه کرد: کاهش شدید اکسیژن، 

افزایش دمای آب دریاچه و شوری اشباع شده همه 
موجب عدم تبدیل ترکیبات آمونیوم از تجزیه مواد 
آلی ورودی به دریاچه به ذخایر نیتراتی آن شده و 
در نتیجه تولیدات اولیه آن موجبات افزایش فعالیت 
شیمیوتروفها به جای فتوسنتز کننده ها می شود 
در  ها  باکتری  این  بیشتر  تولید  باعث  این عمل  و 

دریاچه نیز می شود.
مناطق  در  بالاخص  آب  ارتفاع  شدید  کاهش  وی 
ساحلی که تابش شدید نور را نیز به دنبال دارد، از 

علل دیگر این امر ذکر کرد.

ایران و کوبا مصمم به ادامه راه واکسن سازی مشترک
کوبا  با  ایران  پاستور  انستیتو  بین  همکاری   
شیوع  با  که  همکاری  دارد؛  ساله   ۲۰ سابقه 
ویروس کرونا گسترش یافت و ثمره آن تولید 
این  بود.  نام پاستوکووک )سوبرانا(  به  واکسنی 
شامل  هم  را  دیگر  جنبه های  مشترک  تعامل 
پنوموکوک  واکسن   ساخت  همچون  می شود 

خاص کودکان.

حدود یک و نیم سال است که دنیا درگیر شیوع 
ویروس کووید ۱۹ شده و برای اولین بار است 
نام  به  بیماری واگیردار  با یک  برای مقابله  که 
برای  واکسن  دوز  میلیارد   ۱۰ از  بیش  کرونا، 
مصرف یک سال مورد نیاز است که تامین آن 

غیر ممکن است.
واکسن  تولید  ساخت های  زیر  به  ساده  نگاهی 

در دنیا کافی است تا متوجه شویم توان تولید 
و عرضه چنین حجمی از محصول عملًا امکان 
 پذیر نبوده و واکسن سازان معتبر دنیا که درک 
فرآورده   این  تولید  قواعد  و  اصول  از  مناسبی 
استراتژیک دارند، در فکر توسعه و عرضه واکسن 
به تلاش "مشترک" برای استفاده از ظرفیت و 

دانش یکدیگر پرداخته اند.

انستیتو فینلای کوبا، یک موسسه مطرح واکسن  
ساز در دنیا محسوب می شود که تایید سازمان 
واکسن  چندین  پرونده  در  را  بهداشت  جهانی 
قبلی،  های  همکاری  به  توجه  با  و  دارد  خود 
واکسن  تولید  به  اقدام  ایران  پاستور  انستیتو 
مشترک با این مجموعه کرد که بزودی در ایران 

و کوبا در دسترس مردم قرار می گیرد.
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ارتقاء ایمنی مسیر هفتکل به باغملک با 
حضور وزیر راه تعیین تکلیف می شود

 رئیس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور بر 
ضرورت ارتقاء ایمنی مسیر هفتکل به باغملک تاکیدکرد 
وزیر  با حضور  این مسیر  راهسازی  و گفت: طرح های 
تکلیف  تعیین  وزارتخانه  این  راه و شهرسازی در محل 

خواهد شد.
و  حمل  ایمنی  کمیسیون  نشست  در  امانی  داریوش   
خوزستان  استانداری  محل  در  رانندگی  سوانح  و  نقل 
اظهارداشت: به منظور کاهش تصادف های منجر به فوت 
در محور هفتکل به باغملک، اداره کل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای استان خوزستان اقدام به تعریض ۶ کیلومتر 

کرده است.
معاون وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: راهداری و حمل و 
نقل جاده ای متولی اصلاح و نگهداری از جاده ها است اما 
با این وجود عملیات تعریض در این مسیر شروع شده و 
علاوه بر این نیز، تعریض هفت کیلومتر دیگر در دستور 

کار قرار دارد.
رئیس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور 
ضمن عذرخواهی از مردم استان بابت حوادث رانندگی 
پیش آمده در مسیر هفتکل به باغملک بیان داشت: هیچ 
تمام  نیمه  کارهای  واسطه  به  که  ندارد  تمایل  مدیری 
از شرایط و محدودیت های مالی شرمنده مردم  ناشی 

باشد.
امانی با تاکید بر اینکه کشور در شرایط خاصی در زمینه 
منابع مالی قرار دارد گفت: قیر به عنوان یکی از ملزومات 
اساسی در تکمیل پروژه ها و تعهدات حوزه راه محسوب 
می شود؛ این فرآورده سال گذشته به قیمت ۱۷ میلیون 
ریال بابت هر تن خریداری می شد اما به دلیل نوسانات 
پیش آمده، هر تن قیر به ۷۵ میلیون ریال افزایش یافته 

است.
رئیس سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور 
چنینی  این  های  محدودیت  و  مشکلات  کرد:  تصریح 
باعث بروش مشکلاتی در روند اجرای پروژه های راه شد.

راه و شهرسازی در  امروز وزیر  اینکه صبح  بیان  با  وی 
قرار  باغملک  به  هفتکل  مسیر  ایمنی  وضعیت  جریان 
نشستی  وزارتخانه  این  محل  در  به زودی  افزود:  گرفت 
کارشناسی با حضور وزیر به منظور تعیین تکلیف مسیر 

هفتکل به باغملک تشکیل خواهد شد.
معاون وزیر راه و شهرسازی خاطرنشان کرد: به اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای دستور داده شد که به 
صورت فوری به منظور بهبود شرایط ایمنی این مسیر، 
از  اعتبارات لازم  تا  کند  گزارش ممیزی  تهیه  به  اقدام 
نقل جاده ای کشور  و  راهداری و حمل  سوی سازمان 

پیش بینی شود.

آب  درصد   ۹۵ گفت:  کرمان  استاندار   
مصرفی استان را متاسفانه به کشت کم بازده 
می دهیم در حالی  که سالانه بیش از یکهزار 
هکتار از پسته ما خشک می شود اما گلخانه 
هیدروپونیک )آب کشت ( آب نمی خواهد و 

کشت باید به سمت بازدهی برود.
 علی زینی وند  در آیین افتتاح طرح اضطراری 
آبرسانی کرمان افزود: رویکرد ما باید مقابله با 
باید  این مسیر  باشد و در  کشاورزی سنتی 

مقاومت، مقابله  و حتی اعمال قانون کرد.
وی افزود: به این علت برای تامین بخشی از 
باوجود مشکلات شرمنده  کرمان  آب شرب 
مردم هستیم؛ طبیعی است چون که رینگ 

شهر اجرا نشده و به برخی مناطق آب کمتر 
می رسد اما خرسندیم که ۲۰۰ لیتر بر ثانیه 
از کسری آن )با افتتاح طرح های تامین آب 

اضطراری  در کرمان( جبران می شود.
زینی وند با اشاره قدمت و وضعیت سرزمین 
این  تشنگی  داشت:  اظهار  کرمان  کهن 
سرزمین به عمق ۳۰۰ تا ۴۰۰ متر رسیده و 
ظرفیت آبرسانی ندارد، باید به فریاد کم آبی 
استان رسید و حتی آب به زمین تزریق کرد؛ 

راهی به جز تامین شرب نداریم.
استاندار کرمان عنوان کرد: تمامی مشکلات 
کم  با  سازگاری  سند  در  کرمان  اعلام شده 
آبی استان آمده و مکمل آن نیز طرح آمایش 

با رویکرد توسعه استان است و لذا راهی به 
غیر از اینکه سند سازگاری با کم آبی را اجرا 

کنیم نداریم.
کرمان  در  آب  قطره  هر  داشت:  بیان  وی 
باید مهار شود و  قنات ها  ازجمله سطحی و 
همه دوست داریم که ویلا داشته باشیم اما 
با  استان  آب  همه  باید  و  گذشته  آن  زمان 
قرار  لوله های شرب  همکاری دستگاه ها در 

گیرد.
زینی وند ادامه داد: می توان با یک صدم آب 
آن  شرط  که  کرد  مدیریت  را  ها  سرسبزی 

اجرای تکنولوژی است.
خلیج  حاشیه  کشورهای  برخی  افزود:  وی 
فارس اقداماتی در این زمینه کرده اند، امکان 
به سرعت  باید  اما  دارد،   مدیریت آب وجود 
زیرزمینی  سفره های  از  را  خود  برداشت 

کاهش دهیم.
از آب  باید همچون صنایع  افزود:  زینی وند 
شهر  رینگ  کنیم؛  استفاده  فارس  خلیج 
کرمان باید اجرا شود و فاضلاب را باید قطره 
قطره جمع آوری کرد و در این زمینه شرکت 
میدکو )شرکت صنایع معدنی خاورمیانه( یک 
از ۲ هزار هکتار زمین  الگو است زیرا بیش 
به این شرکت دادیم اما بیش از چهار هزار 
با  را  آبیاری مکانیزه  با  هکتار کشت درخت 
زرند  و  کرمان  شهری  فاضلاب  آوری  جمع 

اجرا کرد.
وی خاطرنشان کرد: همچنین طی روزهای 
گذشته این شرکت ۴۰ هزار میلیارد تومان 
 ۱۰۰ و  هزار  چهار  ایجاد  با  سرمایه گذاری 

شغل مستقیم و در چشم انداز توسعه خود 
آن را نیز گسترش می دهد.

استاندار کرمان یادآور شد: می توان هم آب 
صنعت و کشاورزی را مدیریت کرد و به فریاد 
کار  پای  همه  باید  اما  رسید  کرمان  دشت  

بیایند.
خلیج  آب  جایگزین  برای  راهی  افزود:  وی 
فارس در کرمان وجود ندارد که بتواند ما را 
برای  کند،  نیاز  بی  را  کرمان  شهر  و  کمک 
۹۰ کیلومتر خط انتقال استفاده از آب خلیج 
دریافت  اعتبار  تومان  میلیارد   ۵۰۰ فارس 
و  است  نقدی  آن  میلیارد   ۱۰۰ که  کردیم 
امیدواریم ظرف یکسال آینده این آب را وارد 
شبکه کرمان کنیم زیرا به آب موجود کیفیت 

و وضعیت چاه های ما را بهبود می بخشد.
نماینده عالی دولت در استان کرمان تصریح 
کرد: آب شهرها را هم باید جداسازی کنیم 
که در سازگاری با کم آبی استان آمده است 
ترسالی  و  بیاوریم  را  فارس  خلیج  آب  اگر 
۳۰ ساله باشد اگر بد مصرفی رخت برنبندد 
با مشکل کم آبی روبروییم لذا  برای همیشه 
مدیریت مصرف باید در راس برنامه ما باشد.

انتقاد استاندار کرمان از اختصاص ۹۵ درصد 
آب مصرفی استان به کشت کم بازده

پروژه اضطراری آبرسانی شهر کرمان در قالب 
بهره برداری از هفت حلقه چاه آب آشامیدنی 
با دبی ۲۰۰ لیتر در ثانیه امشب بهره برداری 
شد؛ اعتبار این طرح ۴۲۰ میلیارد ریال بوده 
که طی چهار ماه با ۶ هزار و ۸۰۰ متر خط 

انتقال به سرانجام رسید.

انتقاد استاندار کرمان از اختصاص ۹۵ 
درصد آب مصرفی استان به کشت کم بازده

اخبار

نایب رئیس مجلس: مشکلات واحدهای 
صنفی آسیب دیده مورد توجه قرار گیرد

خواستار  اسلامی  شورای  مجلس  دوم  رئیس  نایب   
واحدهای  که  افرادی شد  به مشکلات  دولت  رسیدگی 
صنفی آنها در جریان اغتشاشات سال ۹۸ دچار خسارت 

شده و یا از بین رفته است.
 عبدالرضا مصری  در جلسه شورای گفت و گو دولت و 
بخش خصوصی که در سالن شهدای دولت استانداری 
از  پس  که  تلخی  حوادث  داشت:  اظهار  شد،  برگزار 
ماجرای گرانی بنزین در آبان سال ۹۸ رخ داد علاوه بر 
آنکه دل همه دوست داران انقلاب را به درد آورد باعث 
شد بسیاری از افراد و مردم بی گناه نیز دچار زیان های 
مالی بسیار شدیدی بشوند که تاکنون کمتر از آنها یاد 

شده است.
افراد  از  بسیاری  افزود: در جریان حوادث رخ داده  وی 
ضد انقلاب و آشوبگر با سوء استفاده از جریان ایجاد شده 
دست به اقداماتی زدند که پس از حدود ۲ سال از آن 

تعداد زیادی از مردم هنوز بهای آن را می پردازند.
مصری گفت: در جریان این حوادث واحدهای تجاری که 
محل کسب و کار و درآمد مردم بود توسط آشوبگران 
یا آسیب های جدی دید و یا به طور کلی از بین رفت 
و صاحبان این واحدها در این مدت دردسرهای زیادی 

متحمل شده و معیشتشان به تنگنا افتاده است.
نماینده کرمانشاه در مجلس تصریح کرد: پس از گذشت 
ماه ها هنوز بسیاری از افراد مراجعه کننده به دفتر کاری 
من افرادی هستند که در جریان ناآرامی های سال ۹۸ 
واحد صنفی و کسب و کار آنها دچار آسیب های جدی 
شده و خوب است دولت برای ان افراد اقدامات لازم را 

انجام دهد.
وی در بخش دیگری از سخنانش رسیدگی به مشکلات 
کشاورزان را مورد تاکید قرار داد و گفت: آنها از جمله 
تولیدکنندگان کم توقع و بی حاشیه ای هستند که در 
خشکسالی های رخ داده اخیر باید بیشتر به آنها توجه 

کرد.
مصری ادامه داد: حمایت از کشاورزان به معنای حمایت 
از تولید و تحقق شعار سال رهبر معظم انقلاب است و در 

نهایت منفعت آن به خود استان باز می گردد.
نایب رییس مجلس همچنین با اشاره به دیدار اخیر خود 
با مدیرعامل شرکت تراکتورسازی، گفت: وی نسبت به 
راه اندازی خط مونتاژ تراکتور در استان کرمانشاه اعلام 

آمادگی کرد.
وی به برگزاری نمایشگاه توانمندی های صنعت تراکتور 
در کرمانشاه طی روزهای آینده نیز اشاره کرد و گفت: 
برگزاری این نمایشگاه می تواند دستاوردهای خوبی برای 

استان داشته باشد.
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رئیس سازمان جهاد کشاورزی کرمانشاه:

بیش از چهار درصد محصولات 
کشاورزی کشور در کرمانشاه 

تولید می شود
 رییس سازمان جهاد کشاورزی استان کرمانشاه با اشاره 
تن  هزار   ۵۷ و  میلیون  پنج  از  بیش  سالانه  تولید  به 
محصولات کشاورزی در استان، گفت: این مقدار چهار و 

نیم درصد تولیدات کل کشور را شامل می شود.
 نوربخش حاتمی عصر شنبه در شورای گفت و گوی 
دولت  شهدای  سالن  در  که  خصوصی  بخش  و  دولت 
استانداری برگزار شد، اظهار داشت: در استان کرمانشاه 
سالانه بیش از چهار میلیون و ۱۴۹ هزار تن تولیدات 

زراعی و ۳۴۰ هزار تن محصولات باغی تولید می شود.
میلیون  از ۱۰۶  بیش  تولید  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
استان  باغی در کشور،  و ۱۴۳ تن محصولات زراعی و 

کرمانشاه سهم ۴.۲۲ درصدی از این تولیدات دارد.
حاتمی کل تولیدات آبزیان استان را ۲۳ هزار تن و ۶۰۵ 
کیلوگرم اعلام کرد و گفت: با توجه به تولید ۵۲۶ هزار و 
۷۲۹ تنی این محصول در کشور، کرمانشاه سهم ۴.۴۸ 

درصدی را به خود اختصاص داده است.
رییس سازمان جهاد کشاورزی کرمانشاه یادآوری کرد: 
استان ما هم اکنون ۱۱.۴۵ درصد از کل تولیدات دامی 
خود را با تولید ۵۴۴ هزار و ۲۲۱ تن به خود اختصاص 

داده است.
وی تولیدات دامی کل کشور را چهار هزار و ۷۵۲ تن در 

سال اعلام کرد.
از ۸۹۹  را بیش  اراضی زارعی استان کرمانشاه  حاتمی 
کشت  زیر  سطح  اینکه  بیان  با  و  عنوان  هکتار  هزار 
رسد،  می  هکتار  و ۱۵۲  هزار  به ۴۲  باغی  محصولات 
جمعیت دامی استان را نیز چهار میلیون و ۹۵۸ هزار و 

۵۱۱ واحد اعلام کرد.

۱۵ هزار میلیارد ریال برای بیمه 
روستاییان تخصیص یافت

اجتماعی  بیمه  صندوق  مدیره  هیات  رییس   
که  گفت  کشور  عشایر  و  روستاییان  کشاورزان، 
امسال ۱۵ هزار میلیارد ریال بابت پردخت حق بیمه 

روستاییان زیرپوشش این صندوق تخصیص یافت.
نمونه  دهیان  از  تجلیل  جریان  در  رازانی  اسدالله   
مازندران در ساری گفت که تاکنون ۲ میلیون نفر 
پوشش  زیر  عشایری کشور  و  روستایی  از جمعیت 
تعداد  این  از  که  هستند  اجتماعی  بیمه  صندوق 
۱۳۵ هزار نفر از سرپرسان خانوار بازنشسته و از این 

صندوق حقوق دریافت می کنند.
نفر  میلیون   ۲۰ را  کشور  روستاییان  جمعیت  وی 
جمعیت  از  درصد   ۳۵ اینکه  بیان  با  و  ذکرکرد 
برخوردارند،  بیمه  مزایای  سایر  از  کشور  روستایی 
افزود: در مازندران ۷۳ هزار نفر از جمعیت روستایی 
کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  صندوق  زیرپوشش  
روستاییان و عشایر هستند و پنج هزار نفر نیز تاکنون 

بازنشسته و حقوق بازنشستگی بهره مندند.
تنها  بیمه  از  نوع  این  در  اینکه  به  اشاره  با  رازانی 
و  از سوی روستاییان پرداخت  بیمه  یک سوم حق 
می شود،  پرداخته  دولت  توسط  آن  دیگر  سوم  دو 
گفت: صندوق بیمه اجتماعی روستاییان و عشایر با 
کمک دو برابری توسط دولت موجب شده تا قشر کم 
درآمد جامعه که بار تولید را به دوش دارند راحت تر 
بتوانند بیمه شوند و در آینده از مزایایی بازنشستگی 
برخوردار شده و از لحاظ اقتصادی احساس آرامش 

داشته باشد.
رییس هیات مدیره صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، 
روستاییان و عشایر کشور  با بیان اینکه با افزایش 
امکانات زیرساختی و رفاهی، نیازهای روستاییان نیز 
همانند مناطق شهری تغییر یافته است، گفـت:باید 
با بهره گیری از ظرفیت های موجود، زمینه رشد و 
توسعه بیش از پیش مناطق روستایی را فراهم کرد.

اسلامی  شوراهای  اعضای  و  دهیاران  از  رازانی، 
خواست برای تقویت و نهادینه کردن فرهنگ بیمه 
روستایی و عشایری اهتما بیشتری داشته باشند تا 
با زیرپوشش قراردادن بخش بیشتری از روستاییان، 
بتوانند خدمات بیشتری و متنوع تری به آنان ارایه 

دهند.
در پایان این آیین از ۶ دهییار نمونه به نمایندگی از 
۵۸ دهیار برتر مازندران با اهدای هدایایی تجلیل شد.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

بشماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 

مورخ      140060301022000821

1400/3/26هیات رسیدگی به اسناد عادی 

رباط  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر 

تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم 

وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 

مالکانه متقاضی احمد باقری فرزند حسین  به 

نسبت  ملایر   از  شماره شناسنامه  4 صادره 

به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی  

به مساحت 115/70 متر مربع مفروز و مجزی 

شده از پلاک  - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 

از 159 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 

غلامعلی  وراث  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط 

پناهی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 

مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 

شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 

اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به 

داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 

آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 

اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 

صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 

صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی 

اعتراض  عدم وصول  و  مذکور  مدت  انقضای 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 

در در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی: 1400/4/19

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1400/5/5

احمد رحیمی - رئیس اداره ثبت اسناد 

واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

بشماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 

مورخ      140060301022000820

1400/3/26هیات رسیدگی به اسناد عادی 

مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 

محرم   فرزند  شورشانی  فلاح  حسن  متقاضی 

قزوین  از  به شماره شناسنامه  257 صادره 

بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 

احداثی  به مساحت 257/59 متر مربع مفروز 

از  مفروز  330فرعی  پلاک   از  شده  مجزی  و 

قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه 

مالکیت رسمی  از  رباط کریم  ثبتی شهرستان 

ایرج منتظری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 

به فاصله 15 روز  نوبت  عموم مراتب در دو 

آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 

متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 

تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 

اعتراض  ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار 

خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 

تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 

بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به 

است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول 

صادر خواهد شد و در در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی: 1400/4/19

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1400/5/5

احمد رحیمی - رئیس اداره ثبت اسناد 

واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

بشماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 

مورخ      140060301022000899

عادی  اسناد  به  رسیدگی  1400/4/5هیات 

مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 

متقاضی بهجت جدی جلال  فرزند نصراله  به 

شماره شناسنامه  598 صادره از کبودر آهنگ  

بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 

احداثی  به مساحت 81/92 متر مربع مفروز 

مفروز  فرعی   1047 پلاک   از  شده  مجزی  و 

در  واقع  اصلی   115 از  تفکیکی   - قطعه  از 

مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه 

لذا  گردیده  محرز  قدیمی  علی  رسمی حسین 

به  نوبت  به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 

صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله 

سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص 

می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 

مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 

اداره تسلیم  این  به  را  اعتراض خود  ماه  دو 

و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 

و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 

مدت  انقضای  در صورت  است  بدیهی  گردد. 

مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور 

هر  در  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی: 1400/4/19

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1400/5/3

احمد رحیمی - رئیس اداره ثبت اسناد 

واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

بشماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 

مورخ      140060301022000908

عادی  اسناد  به  رسیدگی  1400/4/6هیات 

مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 

به  اصغر  علی  فرزند  طاوسی  محمد  متقاضی 

ساوه   از  صادره   1571 شناسنامه   شماره 

بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 

احداثی  به مساحت 337/97 متر مربع مفروز 

از  از پلاک  973 فرعی مفروز  و مجزی شده 

قطعه - تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه 

مالکیت رسمی  از  رباط کریم  ثبتی شهرستان 

احمد جانکه محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 

به فاصله 15 روز  نوبت  عموم مراتب در دو 

آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 

متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 

تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی 

اعتراض  ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار 

خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 

تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 

بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به 

است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول 

صادر خواهد شد و در در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی: 1400/4/19

تاریخ انتشار دومین آگهی: 1400/5/3

احمد رحیمی - رئیس اداره ثبت اسناد 

واملاک رباط کریم 

مشکلات  به  اشاره  با  آذربایجان شرقی  استاندار 
اقتصادی ناشی از تحریم و کرونا، اعلام کرد: به رغم 
تمامی این مشکلات، شاخص های اقتصادی استان 
به لحاظ میزان صادرات، میزان سرمایه گذاری و 

نرخ اشتغال روند مثبتی دارد.
محمدرضا پورمحمدی  در هفتاد و چهارمین جلسه 
شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی استان، 
توسعه صادرات را یکی از اصلی ترین مولفه های 

رشد اقتصادی در جوامع برشمرد و تأکید کرد: این 
موضوع برای استانی چون آذربایجان شرقی که در 
گرفته  قرار  همسایه  کشور  چندین  با  همسایگی 

است، اهمیت مضاعفی دارد.
اقتصادی  مناسبات  توسعه  اینکه  بیان  با  وی 
محوریت  با  ایران  اسلامی  جمهوری  تجاری  و 
جدیت  با  نیز   ۱۴۰۰ سال  در  شرقی  آذربایجان 
آهن  خط  اجرای  داشت:  اظهار  شود،  می  دنبال 

و  تبریز_اهر  آزادراه  تکمیل  ثریا،  به چشمه  جلفا 
چند پروژه مهم دیگر در راستای اتصال محورهای 
ارتباطی به کشورهای همسایه از موضوعاتی است 
که در اعتبارات بودجه ای سال ۱۴۰۰ مورد توجه 

قرار می گیرد.
فعلی  اقتصادی  شرایط  تشبیه  با  پورمحمدی 
و  تولیدکنندگان  تحمیلی، گفت:  به جنگ  کشور 
کارآفرینان، سربازان جنگ اقتصادی هستند که در 

شرایط حساس فعلی، مردانه در این میدان حضور 
دارند.

استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به روابط دیرینه 
ایران و ترکیه، گفت: مناسبات تجاری و اقتصادی 
دو کشور همواره از اهمیت بسیار زیادی برخوردار 
تجاری،  و  اقتصادی  مناسبات  بر  علاوه  و  بوده 
ارتباطات فرهنگی، سیاسی و اجتماعی دو کشور 

نیز باید مورد توجه قرار گیرد.

شاخص های اقتصادی آذربایجان  شرقی مثبت است

سه شنبه 22 تیر 1400



ورزشی
خبر

رکورد اسطوره دوچرخه سواری جهان 

پس از ۵۰ سال شکست

فرانسه  تور  در  انگلیسی  رکاب زن  کاوندیش«  »مارک   
موفق شد رکورد »اددی مرکس« دوچرخه سوار بلژیکی و 

اسطوره این ورزش را پس از ۵۰ سال جابه جا کند.
فرانسه،   ۲۰۲۱ تور  مرحله  سیزدهمین  پایان  از  پس   
بلژیک  استپ  کوییک  تیم  از  انگلیسی  کاوندیش  مارک 
این مرحله و  موفق شد ضمن کسب عنوان قهرمانی در 
کسب چهارمین قهرمانی در تور امسال، رکورد سی و چهار 
قهرمانی را که پیش از این به مدت پنجاه سال در اختیار 
قرار  دنیا  سواری  دوچرخه  بلژیکی  مرکس،اسطوره  اددی 

داشت را بشکند.
مارک کاوندیش ۳۶ ساله پی از این رکوردشکنی گفت: از 
این بابت بسیار خوشحال هستم، این که بتوانی در این سن 
رکورد یکی از اسطوره های دوچرخه سواری جهان را جابجا 

کنی، کار بزرگی است و از این بابت حس خوبی دارم.
تماشای  شاهد  نزدیک  از  که  نیز  بلژیکی  مرکس  اددی 
شدن  جابجا  از  پس  بود،  فرانسه  تور  سیزدهم  مرحله 
رکوردش گفت: از این که یک ورزشکار موفق شد به رکورد 
من برسد خوشحالم، حس خوبی است که یک ورزشکار 
به چنین  بلژیک موفق  تیم های کشور  از  قالب یکی  در 

کاری شد.

»سالن آزادی« میزبان هندبال 

قهرمانی آسیا شد

هندبال  های  رقابت  دوره  بیستمین  میزبان  تهران 
قهرمانی مردان آسیا شد.

به نقل از سایت فدراسیون هندبال، پس از اعطای 
میزبانی بیستمین دوره رقابت های هندبال قهرمانی 
فدراسیون  ایران،  به  جهان  انتخابی  و  آسیا  مردان 
کنفدراسیون  درخواست  به  بنا  کشورمان  هندبال 
عنوان  به  را  شهر  چند  نامه ای  طی  آسیا  هندبال 
که  کرد  معرفی  رقابت ها  این  برگزاری  گزینه های 
بین شهرهای معرفی  از  کنفدراسیون هندبال آسیا 
مجموعه  نفری  هزار   ۱۲ سالن  و  تهران  شده، 
ورزشی »آزادی« را به عنوان میزبان بیستمین دوره 
رقابت های هندبال قهرمانی مردان آسیا معرفی کرد.

تا ۱۲ بهمن ماه  اول  از  این رقابت ها  این اساس  بر 
سال جاری با حضور قدرت های هندبال آسیا برگزار 

خواهد شد.
طبق سنوات گذشته قرعه کشی این رقابت ها پس 
از  قبل  ماه  یک  حدود  کشورها،  آمادگی  اعلام  از 
مسابقات با حضور نمایندگان کنفدراسیون هندبال 

آسیا در تهران برگزار خواهد شد.

از هر نتیجه ای که  وزیر ورزش و جوانان گفت: فارغ 
پهلوانان  و  قهرمانان  شما  می آید  بدست  المپیک  در 
با عزم و  اگرچه یقین دارم تک تک شما  ما هستید 
اراده ویژه ای به دنبال کسب بهترین نتیجه هستید. به 
نقل از روابط عمومی فدراسیون تکواندو، دکتر مسعود 
سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان و دکتر مهدی علی نژاد 
معاونت توسعه ورزش وزارت،  با حضور در فدراسیون 
بازدید کردند. المپیکی  ملی پوشان  اردوی  از  تکواندو 

در ابتدای بازدید مسئولین وزارت ورزش و جوانان و 
فدراسیون تکواندو به مقام شامخ شهید گمنام آرمیده 
ادای احترام و سپس در خانه  در فدراسیون تکواندو 

تکواندو حضور پیدا کردند.
سیدمحمد پولادگر رئیس فدراسیون تکواندو کشورمان 
ضمن عرض خیرمقدم به وزیر ورزش و جوانان و دکتر 
علی نژاد معاونت توسعه ورزش وزارت با ارائه گزارشی 
از عملکرد تکواندوکاران گفت: فرصتی کمی تا المپیکی 
بی سابقه که هیچکس آن را تجربه نکرده است داریم؛ 
همه  برای  کرونا  ویروس  که  شرایطی  به  توجه  با 
این  در  کرده  ایجاد  برگزاری  مسئولین  و  ورزشکاران 
دوره همگی تجربه خاصی را پشت سر می گذارند؛ در 
فراز  با وجود  المپیک،  برگزاری  تعویق  این یک سال 
سختی هایی  چه  بچه ها  که  بودیم  شاهد  نشیب ها  و 
افزود:  تکواندو  فدراسیون  کردند.رئیس  تحمل  را 
المپیک رویدادی بزرگی است که همه می دانند برای 
حضور در آنچه فرآیند سختی باید طی شود و ۱۲۸ 
تکواندوکار از ۶۳ کشور از سراسر جهان سهمیه حضور 
در المپیک تکواندو را گرفتند؛ هیچ کشوری موفق به 
کسب سهمیه کامل توسط مردان و زنان نشده است 
و تنها در بخش زنان چین و ترکیه هر ۴ سهمیه را 
اخذ کردند. البته در این دوره با اتفاقات و تصمیمات 
است  گرفته  المپیک  المللی  بین  کمیته  که  عجیبی 
تعداد سهمیه ها به ۱۳۱ نفر رسیده است که در سه 
مبارزه می پردازند،  به  یکدیگر  با  تکواندوکار  وزن ۱۷ 
مسئولان فدراسیون جهانی نیز به این موضوع معترض 
هستند چرا که سیستم قرعه کشی را تحت الشعاع قرار 

داده و تجربه جدیدی است.
وی خاطرنشان کرد: همه برای رویداد بزرگ المپیک 
از مسابقات  با سهمیه ای که  روزشماری می کنند؛ ما 
جام جهانی و هنرهای رزمی گرفتیم علاوه بر نفرات 
صورت  به  که  المپیک  تیمی  بخش  در  انفرادی 

آزمایشی برگزار می شود، نیز نماینده داریم. این یک 
رقابت آزمایشی است که در المپیک آتی ممکن است 
به صورت رسمی برگزار شود و مایه افتخار ما است که 

تیم ترکیبی ایران نیز در این مسابقات حضور دارد.
شهادت  گفت:  خود  صحبت های  پایان  در  پولادگر 
می دهم بچه ها در طول این مدت به ویژه در این یک 
سال که المپیک به تعویق افتاده با جان و دل و اشتیاق 
داشتند  که  زمانی  همین  ما  نظر  از  و  کردند  تمرین 
تلاش می کردند، یک قهرمانی و ارزش است و انشاالله 
برای  ای  شایسته  نمایندگان  بتوانند  هم  المپیک  در 

ایران باشند.
برای  است  مردم  مطالبات  جزو  تکواندو  فر:  سلطانی 

افتخارآفرینی
دکتر سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان در این بازدید 
گفت: در جریان کسب سهمیه شما فراز و نشیب و 
موفقیت هایی وجود داشت و شرایط خاصی به وجود 
آمد؛ شما استحقاق این را داشتید که سهمیه بگیرید. 
از تلاش کادر فنی صمیمانه تشکر می کنم که با اراده 

ماحصل  امیدوارم  و  می کنند  دنبال  را  کار  ویژه ای 
برکت  به  قبل  سال   ۲۰ از  باشد.  خوبی  نتیجه  آن، 
شما قهرمانان، تکواندو به المپیک راه پیدا کرد و جز 
رشته هایی است که در رقابت های جهانی و المپیک در 
داشته  افتخارآفرینی  که  است  مردم  مطالبات  لیست 
باشند.وی افزود: من به عنوان مسئول ورزش کشور که 
مسیر شما را دنبال می کردم به نیابت از ملت قهرمان 
ایران می گویم همه کسانی که اینجا حضور دارند چه 
آنهایی که سهمیه گرفتند و به مسابقات می روند چه 
آنهایی که در این راه کمک کردند برای ملت ما قهرمان 
هستند. فارغ از هر نتیجه ای که در المپیک به دست 
می آید شما قهرمانان و پهلوانان ما هستید اگرچه یقین 
این  دنبال  ویژه ای  اراده  و  با عزم  دارم تک تک شما 

هستید تا بهترین نتیجه را بگیرید.
سلطانی فر در ادامه خاطر نشان کرد: ما به ملت عزیز 
را  خود  تلاش  همه  شما  که  می دهیم  گواهی  ایران 
حال  هر  به  هستید؛  رشته  این  قهرمانان  و  کرده اید 
المپیک آوردگاه بزرگی است که بهترین های رشته های 

مختلف ورزشی در آن حضور دارند و کسانی که موفق 
می دهند  نشان  بگیرند  قرار  برتر  نفر   ۱۶ جز  شدند 
که در چه حدی از شایستگی و توانمندی برخوردار 
تلاش  گفت:  ادامه  در  جوانان  و  ورزش  هستند.وزیر 
ما بر این بوده امکانات، پشتیبانی و بهترین شرایط را 
برای ورزشکاران فراهم کنیم تا بدون دغدغه و نگرانی 
با  می کنم  را شکر  کنید؛ خدا  بتوانید کسب سهمیه 
همدلی که در رأس ورزش کشور وجود دارد پشتوانه 
خوبی برای ورزشکاران صورت گرفته است.سلطانی فر 
بروید، مطمئن هستم  استرس  بدون  پایان گفت:  در 
نتیجه ای که می گیرید مد نظر مردم ایران است؛ اگر 
نتیجه گرفتید که چه بهتر و اگر نگرفتید شما قهرمانان 
بزرگ ما هستید. در مراحل مختلف و علاوه بر امکانات، 
کمک های معیشیتی تا سقف ۹۰ میلیون تومان برای 
کسانی که سهمیه گرفته اند، در نظر گرفته ایم و برای 
شما المپین ها پاداش دیگری هم در نظر داریم تا با 
روحیه بهتر در آوردگاه بزرگ المیپک شرکت کنید. 

عنایت خداوند و دعای مردم پشتوانه راه شماست.

فارغ از هر نتیجه ای در المپیک قهرمانان 
و پهلوانان ما هستید

خبر

سرمربی صنعت نفت آبادان: 
شکست را می پذیرم
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 سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت: شکست 
بازیکنان  ولی  می پذیرم  افتخار  با  را  سپاهان  مقابل 

جوانم فوتبال زیبایی را به نمایش گذاشتند.
مقابل  تیمش  از شکست  بعد  موسوی  پور   سیروس 
پتانسیل  و  توانایی  افزود:  خبری  درنشست  سپاهان  
صنعت نفت آبادان همین چیزی بود که در بازی امروز 

ارائه شد
در  گفت:  آبادان  نفت  صنعت  فوتبال  تیم  سرمربی   
و  دادیم  از دست  را  اصلی خود  بازیکن  این مدت ۶ 
۶ بازیکن جوان زیر ۲۱ جایگزین کردیم که به خوبی 

بازی کردند.
به  می پذیرم،  را  افتخار شکست  با  داشت:  اظهار  وی 
دنبال آینده سازی هستیم و حضور ما در لیگ برتر 

فرصت خوبی برای این جوانان است.
پور موسوی با بیان اینکه نه لحاظ فوتبالیبلکه به لحاظ 
امتیاز در این بازی باختیم گفت: در نیمه دوم سرا پا 
حمله بودیم و گل نیز زدیم و بازیکنانم فوتبال خوبی 

بازی کردند.
سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان  با انتقاد از داور 
این بازی گفت: در این باره به خودم گله دارم که سه 

بار قبل بازی به داور سلام کردم و جواب من را نداد.
جایگاهی  ایران  فوتبال  در  داوری  چنین  افزود:  وی 
ندارد، این داور اشتباهات زیادی در این بازی برای هر 

۲ تیم داشت اما در بازی تاثیر گذار نبود.
داوری سلام  هیچ  به  دیگر  دارم  تصمیم   : افزود  وی 
نکنم. تیم فوتبال سپاهان اصفهان در ادامه هفته بیست 
و هفتم لیگ برتر فوتبال باشگاه های کشور شنبه شب 
در ورزشگاه نقش جهان موفق شد با نتیجه چهار بر 
یک میهمان خود صنعت نفت آبادان را شکست دهد و 

در رتبه دوم جدول باقی بماند.

المپیک  بازی های  به  ایران  اعزامی  تیراندازان 
توکیو به تفکیک ماده معرفی شدند.

مسابقات تیراندازی در بازی های المپیک توکیو با 
حضور ۳۸۶ ورزشکار از ۱۰۰ کشور جهان از ۲ 
الی ۱۱ مردادماه برگزار می شود که کاروان ایران 
با ۶ ورزشکار در دو ماده تفنگ و تپانچه راهی 

المپیک می شوند.
بر همین اساس جلسه پیش از اعزام تیراندازان 
رضا  رییس،  دادگر  علی  حضور  با  کشورمان  
حسنی خو عضو هیات رییسه و دیگر مسوولان 
در  و  برگزار  مربیان  و  ورزشکاران  فدراسیون، 
خصوص مسائل مختلف اعزام بحث و گفت وگو 

شد.
تیراندازی  فدراسیون  رییس  جلسه  این  در 
المپیکی ها اظهار داشت: حضور شما  به  خطاب 
تیراندازان در المپیک خود موفقیت بزرگ است. 
سطح توقعات را بالا نمی برم و تا اینجا نیز شما 
اینک  کرده اید.  شکنی  رکورد  و  هستید  پیروز 
روی  و  کنید  فراموش  را  گذشته  موفقیت های 
نفس  به  اعتماد  با  تا  کنید  تمرکز  اصلی  هدف 
بتوانید مایه افتخار و مباهات ملت و مردم شریف 

ایران شوید.
صداقت،  مهیار  رستمیان،  هانیه  فروغی،  جواد 
نجمه خدمتی، آرمینا صادقیان و فاطمه کرم زاده 

تیراندازان اعزامی هستند.
ماده هایی که تیراندازان کشورمان در آن شرکت 

می کنند به شرح زیر است:
تفنگ بادی ۱۰ متر مردان: مهیار صداقت
تفنگ سه وضعیت مردان: مهیار صداقت

و  زاده  کرم  فاطمه  زنان:  متر   ۱۰ بادی  تفنگ 
آرمینا صادقیان

تفنگ سه وضعیت زنان: فاطمه کرم زاده و نجمه 
خدمتی

تفنگ میکس: نجمه خدمتی و مهیار صداقت
تپاچه بادی ۱۰ متر مردان: جواد فروغی

هانیه  زنان:  متر   ۲۵ و  متر   ۱۰ بادی  تپانچه 
رستمیان

تپانچه میکس : جواد فروغی و هانیه رستمیان
کاروان تیراندازی ایران عصر روز شنبه ۲۶ تیرماه 

تهران را به مقصد توکیو ترک خواهد کرد.

تیراندازان اعزامی ایران به المپیک معرفی شدند
تیم میکس ریکرو ایران با متحمل شدن شکست 
پاراتیراندازی  رقابت های  رده بندی  مرحله  در 
مسابقات  این  چهارم  عنوان  به  جهان  قهرمانی 

دست یافت.
با  تیراندازی  فدراسیون  روابط عمومی  از  نقل  به 
کمان، در ادامه مسابقات پارا تیراندازی با کمان 
قهرمانی جهان در چک، تیم میکس ریکرو ایران 
با ترکیب زهرا نعمتی و غلامرضا رحیمی در دیدار 
رده بندی به مصاف تیم ترکیه رفت و با نتیجه ۵ بر 
۳ شکست خورد و به عنوان چهارمی این بازی ها 

بسنده کرد.
فرزانه  و  طلا  مدال  کسب  برای  نعمتی  زهرا 
عسگری و علی سینامنشازاده برای کسب مدال 

برنز به مصاف حریفان خود می روند.

تیم میکس ریکرو ایران چهارم شد

آزاد،  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
بدون  کشتی گیری  هیچ  گفت: 
راهی  انتخابی  پروسه  کردن  طی 
به  نشد.  توکیو  المپیک  بازی های 
این موضوع نه در حد حرف و شعار 

بلکه در عمل پایبند بودیم.
در  محمدی«    »غلامرضا 
اردوهای  به  اشاره  با  گفت وگویی 
برای  آزاد  ملی  تیم  شده  برگزار 
المپیک،  بازی های  در  حضور 
مرحله  چهاردهمین  داشت:  اظهار 
است  برگزاری  حال  در  تمرینات 
روز  سه  اردو،  این  پایان  در  و 
استراحت فعال خواهیم داشت که 
است  قرار  فدراسیون  هماهنگی  با 
اطراف تهران با حفظ همه شرایط 
کرونایی و پروتکل های بهداشتی از 
فضای خانه کشتی دور بوده و پس 

از آن پانزدهمین مرحله اردوی ما 
نیز  مردادماه  هشتم  شود.  برگزار 

راهی توکیو خواهیم شد.
به  دادن  میدان  به  اشاره  با  وی 
جوانان در مدت اخیر، تصریح کرد: 
چند جوان در سال ۹۹ در تورنمنت 
اوکراین شرکت کردند که در ادامه 
درخشیدند.  یاشاردوغو  جام  در 
توجه به پایه، آینده نگری با نگاه به 
المپیک های ۲۰۲۴ و ۲۰۲۸ است.

هیچ  براینکه  تاکید  با  محمدی 
انتخابی  پروسه  بدون  کشتی گیری 
راهی توکیو نشده است، ادامه داد: 
به  بلکه  شعار  و  حرف  حد  در  نه 
این موضوع در عمل پایبند بودیم. 
خداراشکر می کنم که هم عدالت و 
در  را  ملی پوشان  فنی  شرایط  هم 
یزدانی  حسن  وقتی  گرفتیم؛  نظر 

دو بار در انتخابی حضور پیدا کرد، 
همه  و  شد  تمام  همه  بر  حجت 
کشتی گیران در رقابت های داخلی 

و برون مرزی حضور داشتند.
مدعیان  ترافیک  مورد  در  وی 
در  شرکت  برای  اوزان  برخی  در 
پیکارهای جهانی ۲۰۲۱ نروژ که دو 
ماه بعد از المپیک برگزار می شود، 
خاطرنشان کرد: اتفاق خوبی است، 
هرچند کار برای کادر فنی و انتخاب 
اما  می شود.  سخت  کشتی گیران 
ترافیک مدعی در اوزان دهگانه به 
به  تختی  جام  است.  کشتی  نفع 
عنوان اولین مرحله انتخابی جهانی 
مدعیان  آن  از  بعد  و  شد  برگزار 
علی  بین المللی  تورنمنت های  در 
ترکیه  یاشاردوغو  و  علی اف روسیه 
بهتر  برای شناخت  شرکت کردند. 

کشتی گیران این سه مرحله مسابقه 
برگزار شده و زمان کوتاهی بعد از 

المپیک برای جهانی نروژ داریم.
دارنده چهار مدال نقره و برنز کشتی 
جهان در مورد حضور پیشکسوتان 
در اردوهای تیم ملی تصریح کرد:  
از منصور برزگر و علیرضا حیدری 
تشکر می کنم که به خانه خودشان 
پسندیده  خوب،  حرکت  آمدند. 
ارتباط  این  بود.  ارزشمندی  و 
کسانی  ما،  قهرمانان  و  باشد  باید 
حضور  المپیک  و  جهانی  در  که 
شوند.  حاضر  ما  جمع  در  داشتند 
خوردن  رقم  باعث  همدلی  این 
نتایج خوب می شود. آرامش به نفع 
کشتی خواهد بود و باید موضوعات 
و کشتی  گذاشته  کنار  را  شخصی 

را ببینیم.

محمدی: انتخابی تیم ملی کشتی آزاد تنها در حدِ شعار نبود
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به گفته دبیرکل کمیته ملی المپیک، یک میلیون 
یورو ارز مورد نیاز کاروان ورزش ایران در بازی های 
ارسال  توکیو  به  و  تامین  کامل  طور  به  المپیک 

شده است.
کیکاوس سعیدی  با تاکید بر اینکه هزینه های 
ارزی کاروان ورزش ایران در بازی های المپیک 
توکیو یک میلیون یورو پیش بینی شده بود، گفت: 
این مبلغ طی دو مرحله به صورت کامل تامین 
شد، سال گذشته ۵۰۰ هزار یورو به عنوان نیمی 
از هزینه های ارزی کاروان تامین و ذخیره شد. 
بانک  از  گذشته  های  هفته  هم طی  دوم  بخش 

مرکزی خریداری شد.
وی تاکید کرد که یک میلیون یورو هزینه ارزی 
در  تا  است  شده  ارسال  توکیو  به  ایران  کاروان 

جریان بازی ها مورد استفاده قرار بگیرد.
دبیرکل کمیته ملی المپیک با بیان اینکه هزینه 
مدال  پای سکوی  پاداش  تامین  برای  لازم  های 
آوران هم در قالب همین یک میلیون یورو است، 
خاطرنشان کرد: طبق مصوبه هیات اجرایی مدال 
آوران طلا در این بازی ها ۱۰ هزار یورو پاداش 
آوران  پاداش مدال  پای سکو دریافت می کنند. 
یورو  ترتیب ۵ هزار و ۳۵۰۰  به  برنز هم  و  نقره 

است.
سعیدی در مورد تغییر پاداش مدال آوران از دلار 
بانک  از  ارز  خرید  گفت:  و  داد  توضیح  یورو  به 
مرکزی به صورت یورو انجام می شود. به همین 
دلیل این موضوع در هیات اجرایی مطرح شد که 
پاداش مدال آوران هم بر اساس ارزهای خریداری 

شده به صورت یورو پرداخت شود. به همین دلیل 
تصمیم به تغییر پاداش ها از دلار به یورو گرفته 

شد.
وی همچنین با تاکید بر اینکه مراسم بدرقه کاروان 
اولین  اعزام  با  همزمان  تیرماه   ۲۶ ایران  ورزش 
گروه از تیم های ورزش در محل VIP فرودگاه 
امام خمینی )ره( انجام خواهد شد، تصریح کرد: به 
دلیل پاندمی کرونا پیش بینی برگزاری مراسم در 
این زمینه منتفی شد. حتی قرار است تبادل پرچم 
با صمد  قبل(  )پرچمدار دوره  نعمتی  زهرا  میان 
)پرچمداران  رستمیان  هانیه  و  بهرامی  نیکخواه 
قرائت  شود.  انجام  مجازی  فضای  در  دوره(  این 
سوگندنامه توسط حمیده عباسعلی هم به صورت 

مجازی انجام خواهد شد.

تامین صددرصدی یک میلیون یورو ارز مورد نیاز کاروان ایران درالمپیک

رئیس فدراسیون فوتبال تصمیم به ایجاد تغییرات جدید 
در ساختار مدیریتی تیم ملی بزرگسالان فوتبال گرفته 

است.
 فدراسیون فوتبال ایران پس از صعود تیم ملی به مرحله 
انتخابی جام جهانی قطر تصمیم به ایجاد تغییرات در 

کادر مدیریتی ملی پوشان گرفته است.
در  که  فدراسیون  رئیس  خادم  عزیزی  شهاب الدین 
روزهای ابتدایی حضورش منصور قنبرزاده را به عنوان 
سرپرست دبیرکلی انتخاب کرده بود با حفظ سمت از 

او خواست تا دبیری ستاد اجرایی آماده سازی تیم ملی 
بزرگسالان را نیز بر عهده بگیرد.

نشست   در  که  دارد  وجود  احتمال  این  حال  این  با 
از  دبیرکلی  فوتبال مسئولیت  فدراسیون  رئیسه  هیات 
سرپرست  هنوز  او  که  حالی  در  شود.  گرفته  قنبرزاده 
دبیرکل فدراسیون است، خبرنگار مهر کسب اطلاع کرد 
مسئولیت او در ستاد اجرایی برنامه های آماده سازی تیم 

ملی بزرگسالان از وی گرفته خواهد شد.
ارشد  مشاور  فرد  حسینی  غلامرضا  معلوم  قرار  از 

برای  گزینه  ترین  جدی  فدراسیون  رئیس  اقتصادی 
حضور در قامت دبیر ستاد اجرایی آماده سازی تیم ملی 
بزرگسالان در مسیر صعود به جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 

خواهد بود.
پست های  مهم ترین  از  یکی  که  قنبرزاده  بنابراین 
فدراسیون فوتبال را بر عهده داشت حالا از ساختمان 
فدراسیون بیش از پیش فاصله می گیرد تا فعالیت خود 
قدیمی عزیزی خادم در  از دوستان  یکی  عنوان  به  را 

جایگاهی دیگر پیگیری کند.

یک مسئولیت دبیرکل فدراسیون گرفته شد
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استان تهران
گزارش

واگذاری ۴۳ عرصه به شهرداری های 
استان تهران برای ایجاد بوستان های 

جدید/ چراغعلی: چمن کاری به سبب 
آب بر بودن در استان ممنوع شد

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار تهران از ممنوعیت چمن کاری 
توسط شهرداری ها به سبب آب بر بودن در استان تهران خبر داد. 

عبدالرضا چراغعلی در اولین جلسه ستاد فضای سبز استان تهران 
با اشاره به شرایط کشور در حوزه کمبود منابع آبی، اظهار داشت: 
با توجه به کمبود منابع آب و ذخایر زیرزمینی و با توجه به اینکه 
چمن گیاهی آب بر می باشد، کاشت و آبیاری چمن طبیعی توسط 
شهرداری ها در سطح استان ممنوع و مقرر شد شهرداری ها برای 
عرصه های جدید از چمن به عنوان یک گیاهی آب بر استفاده نکنند 
و گونه های مناسب تری به جای چمن در ایجاد فضای سبز استفاده 

کنند.
وی ادامه داد: با توجه به اهمیت موضوع توسعه بوستان های روستایی 
مقرر شد با همکاری اداره کل منابع طبیعی استان تهران عرصه های 
اختصاص  بوستان  ایجاد  برای  استان  روستاهای  بیشتری در سطح 

داده شود.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار تهران عنولن کرد: همچنین در 
این جلسه مقرر شد با مشارکت و همفکری اعضای شورای اسلامی 
شهرهای استان برای شهروندانی که اقدام به ترویج و ایجاد بام سبز 
)روف گاردن( در جهت افزایش سرانه فضای سبز با رعایت اصول و 

ضوابط شهرسازی نمایند، ضوابط تشویقی در نظر گرفته شود .
گفتنی است در این جلسه مدیرکل منابع طبیعی استان تهران از 
واگذاری ۴۳ عرصه به شهرداری ها برای ایجاد بوستان های جدید در 

سطح استان خبر داد.

استاندار تهران بر رعایت فاصله گذاری 
زمان  تا  ماسک  از  استفاده  و  اجتماعی 
پوشش کامل واکسیناسیون تاکید کرد.

جلسه  در  بندپی  محسنی  انوشیروان 
ستاد مقابله با کرونا استان تهران اظهار 
داشت: رعایت فاصله گذاری اجتماعی و 
استفاده از ماسک تا زمان پوشش کامل 
جدی  توجه  مورد  باید  واکسیناسیون 

قرار گیرد.
وی افزود: دستگاه ها و ارگان هایی که 
آنها  اجتماعی در  فاصله گذاری  رعایت 
پایین است از جمله فرودگاه ها، پایانه 
های مسافربری برون شهری نسبت به 
قرمز کرونایی  تکالیف در شرایط  انجام 

توجیه می شوند.
اثربخشی  کرد:  عنوان  تهران  استاندار 
تزریق  و  سرپایی  های  درمانگاه 
رمدسیویر بهنگام و به موقع انجام می 
شد که به سبب مسائل مالی متوقف شد 
دو پیشنهاد شده تا سازمان های بیمه 
گر بهای آن را در کوتاه ترین زمان به 
حساب دانشگاه های علوم پزشکی واریز 

برنامه  از طریق سازمان  یا منابع  کنند 
اختیار  در  بهداشت  وزارت  یا  بودجه  و 

قرار گیرد.

وزارت  گفت:  سپس  بندپی  محسنی 
بهداشت تقویم واکسیناسیون گروه های 
علوم  های  دانشگاه  اختیار  در  را  سنی 

پزشکی قرار دهد تا نسبت به نوبت دهی 
در مراکز ۸۰ گانه استان اقدام کنند تا از 

صف های طولانی جلوگیری شود.

تاکید استاندار تهران بر رعایت فاصله گذاری اجتماعی و 
استفاده از ماسک تا پوشش کامل واکسیناسیون

اصلی  هدف  گفت:   ملکشاهی  نظام 
این  و  هستند  شورا ها  منتخبین 
دوره آموزش برای آشنایی با قوانین 
و  شهر  اسلامی  شورا های  مقررات  و 
روستا و شهرداری هاست و هم نحوه 

رفتار شورا ها با مردم است. 
این  آغاز  در  ملکشاهی  نظام   
فرمانداری  با  مشترک  که  جلسه 
حضور  با  و  تهران  استان  کل  های 
سه  اسلامی  شورای  منتخب  اعضاء 
ویدئو  صورت  به  کریم  رباط  شهر 
کنفرانس با استانداری برگزار گردید 
امام  شهادت  سالروز  تسلیت  ضمن 
صادق)ع(، و خیر مقدم به منتخبین 
شورای اسلامی شهرستان رباط کریم 
بیان کرد: شهروندان هر دوره اعضای 
هم  من  و  می کنند  انتخاب  را  شورا 

می  تبریک  منتخب  اعضای  به  ابتدا 
گویم و امیدوارم در اداره شهر و رفاه 

شهروندان موفق و موید باشند.
هدف  مورد  در  دولت  عالی  نماینده 
اصلی از تشکیل کلاس های آموزشی 
اصلی  هدف  کرد:  عنوان  اینگونه  را 
این  و  هستند  شورا ها  منتخبین 
دوره آموزش برای آشنایی با قوانین 
و  شهر  اسلامی  شورا های  مقررات  و 
روستا و شهرداری هاست و هم نحوه 

رفتار شورا ها با مردم است.
فرماندار رباط کریم با اشاره به اینکه 
کریمان  دیار  مردم  پرشور  حضور 
دارد،  آنان  ولایت مداری  از  نشان 
تصریح کرد: از لحاظ کرونا و معیشت 
در شرایط حساسی قرار داریم و این 
حضور ۶۰ درصدی شهروندان عشق 

آنان را می رساند و من به مردم غبطه 
می خورم، در این شرایط معیشتی و 
کرونایی استقبال مردم جای تقدیر و 

تشکر دارد.
ملشکاهی در ادامه گفت: شما اعضاء 
شورا باید قدر این آرا را بدانید و باید 
که  این  برای  را  خود  تلاش  تمام 
میزان  کمترین  به  را  شهر  مشکلات 

برساننید به کار ببندید.
بحث  خصوص  در  ادامه  در  وی 
سامانه هایی  بینی  پیش  و  شفافیت 
کارهای  و  ها  قراداد  اینکه  برای 
باشد  عموم  دسترس  در  شهرداری 
و  روح  به  توجه  کرد:  رنشان  خاط 
جنبه  به  صرفا  اینکه  و  شهر  روان 
به  توجه  نکنیم،  توجه  فیزیکی شهر 
نیاز محلات و محله محوری و اینکه 

تلاش کنیم رفاه محلات تأمین باشد 
از جمله ریل گذاری های دوره پنجم 
بوده است که ادامه این راه منجر به 

استیفای حقوق شهروندان می شود.
های  مسئولیت  یادآوری  ضمن  وی 
اجرایی اعضای شورای اسلامی شهر 
تصریح  مردم  منتخبان  عنوان  به 
شهری  مدیریت  سیستم  در  کرد: 
هر  و  شده  مشخص  مدیران  وظایف 
فرد در مقام اجرایی خود باید بتواند 
دهد،  انجام  درستی  به  را  وظایفش 
شورا، شهرداری، دستگاه های دولتی 
و سایر نهادهای اجرایی باید وظایف 
رعایت  با  و  مطلوب  نحو  به  را  خود 
اصل عدم مداخله در کار یکدیگر به 
ارائه  ما  همه  وظیفه  برسانند،  انجام 

خدمات مطلوب به مردم است.

افتتاحیه آموزشی ششمین دوره شوراهای اسلامی 
شهر در شهرستان رباط کریم

گزارش

برگزاری سومین جلسه کارگروه 
اشتغال شهرستان شهریار

سومین جلسه کارگروه اشتغال شهرستان شهریار به ریاست هاشمی 
بررسی  پیرامون  شهریار  فرمانداری  برنامه ریزی  و  توسعه  معاون 

موضوعات و وظایف دستگاه های مربوطه برگزار شد. 
سومین جلسه کارگروه اشتغال شهرستان شهریار در سال ۱۴۰۰ به 
ریاست هاشمی معاون توسعه و برنامه ریزی فرمانداری شهریار و با 

حضور مدیران و مسؤولان ادارات شهرستانی برگزار شد.
مسائل  پیشین،  جلسات  مصوبات  بررسی  ضمن  جلسه  این  در 
تعهدات  و  شهرستان  در  اشتغال  افزایش  با  مرتبط  موضوعات  و 

دستگاه های مرتبط مورد ارزیابی قرار گرفت .
این  در  شهریار  شهرستان  برنامه ریزی  و  توسعه  معاون  هاشمی 
جلسه با اشاره به موفقیت شهرستان در عبور از تعهد اشتغال معین 
رهبری  تاکیدات  بنابر  گفت:   ،۱۳۹۹ سال  در  شهریار  شهرستان 
معظم انقلاب و سیاست های دولت موضوع اشتغال و تولید در صدر 
اولویت  های کاری مجموعه مدیریتی شهرستان قرار دارد و تمامی 
دستگاه ها موظفند در این مسیر از تمامی ظرفیت های خود بهره 

ببرند.
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تبریک فرماندار شهریار به مناسبت هفته 

حجاب و عفاف

و  عفاف  و  حجاب  هفته  تبریک  ضمن  شهریار  فرماندار  طاهری 
تاکید بر اهمیت مقوله برنامه ریزی فرهنگی و علمی در راستای 
ترویج فرهنگ حجاب به منظور تقویت بنیان های معنوی جامعه، 
فرهنگی در هفته عفاف و حجاب  متنوع  برنامه های  برگزاری  از 

خبر داد.
 نورالله طاهری فرماندار شهریار ضمن تبریک هفته عفاف و حجاب 
گفت: ۲۱ تیرماه ۱۳۱۴ یادآور کشتار بی رحمانه مردم در مسجد 
گوهرشاد توسط حکومت پهلوی در اعتراض به کشف حجاب و 

اقدامات در این راستا بود.
وی افزود: حجاب اسلامی، تجلی زیبایی های معنون زن است که 
حسن انتخاب او را به منصه ظهور درآورده است و هیچ منافاتی 
با فعالیت های زنان مسلمان در مسائل اجتماعی و فرهنگی ندارد 
و چادر، پوشش دینی و ملی زنان ایران است که دیانت، ملیت و 
استقلال فرهنگی ملت مسلمان ایران را در دنیا متجلی می سازد.

فرماندار شهریار ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدای این روز، 
بیان داشت: فرمانداری شهریار با محوریت امور بانوان و خانواده در 
راستای گرامیداشت این هفته و ترویج فرهنگ ازدواج آسان اقدام 
به برگزاری دو مسابقه عکاسی مجازی با عنوان مهر اسان و ازدواج 
های اسان و وبینار آموزشی با موضوعات مرتبط و نیز مسابقه مقاله 
نموده که  با موضوع حجاب  عنوان دختران در صدف  با  نویسی 

جوایز نفیسی نیز برای برگزیدگان در نظر گرفته شده است.

گودرزی: احصا خسارات ناشی از آتش سوزی در 

انبار اموال تملیکی

معاون امنیتی و انتظامی استاندار تهران با اشاره به اینکه بخش قابل 
توجهی از انبارهای کشور در استان تهران قرار دارد بر سرعت بخشیدن 
به تکمیل اطلاعات انبارهای استان تهران در سامانه جامع انبارها تاکید 

کرد. 
 حمیدرضا گودرزی در جلسه کمیسیون مبارزه با قاچاق کالا با اشاره 
به لزوم تسریع در شناسایی انبارها اظهار داشت: چند شهرستان به 
عنوان پایلوت مشخص می شود تا تیم نظارت برای سرعت بخشیدن 

به شناسایی و احصا انبارهای استان اقدامات لازم را پیگیری کنند.
وی ادامه داد: بخش قابل توجهی از انبارهای کشور در استان تهران 
قرار دارد؛ از اینرو شناسایی انبارها و ثبت اطلاعات آنها در سامانه جامع 

انبارها اهمیت مضاعفی دارد.
احصا میزان خسارت  به  اشاره  با  ادامه  انتظامی در  و  امنیتی  معاون 
آتش سوزی در انبار مدیریت جمع آوری و فروش اموال تملیکی استان 
تاکید کرد: تعیین تکلیف کالاهای انبارهای تملیکی حائز اهمیت بسیار 

است که باید با همکاری دستگاه های مرتبط تسریع شود.
گودرزی سپس گفت: کمسیون رسوب نیز باید به طور منظم برگزار 

شود تا موضوعات مربوطه به خوبی مدیریت شود.

قریب به ۱۷ هزار واحد مسکونی در شهر 
جدید پرند با حضور رئیس جمهوری و به 

صورت ویدیو کنفرانسی افتتاح شد. 
کلنگ  آیین  در حاشیه  ملکشاهی  نظام   
زنی و افتتاح پروژه های طرح اقدام ملی 
ساختمان  و  مسکن  معاون  همراه  به  که 
وزارت راه و شهرسازی، مدیرعامل شرکت 
فرمانده  جدید،  شهرهای  تخصصی  مادر 
سپاه حیدر کرار )ع( شهر پرند، مدیرعامل 
شرکت عمران پرند و اعضای هیئت مدیره 
به  شهرستانی  و  استانی  مقامات  سایر  و 

با  و  ریاست  به  کنفرانسی  ویدئو  صورت 
والمسلمین حسن  الاسلام  حضور حجت 
روحانی رئیس جمهور در فاز شش شهر 
پرند برگزار شد، در خصوص پروژه ها بیان 
طرح  افتتاح  برنامه  هشتادمین  در  کرد: 
های ملی، امروز در کشور ۵۱ هزار و ۲۳۰ 
افتتاح شد  واحد مسکونی در ۱۸۳ شهر 
که از تعداد مذکور  ۱۶ هزار و ۸۵۵ طرح 
آن در قالب انبوه سازی، واگذاری گروهی 
آفرینی  باز  خصوصیو  مشارکت  زمین، 

شهری محلات هدف بوده است.

افتتاح پروژه های مسکن در شهر جدید پرند

عسگری:ظرفیت فرآوری بیش از ۳ میلیون تن 
محصولات لبنی در استان تهران؛ بسترهای لازم 

برای توسعه بخش دامداری فراهم می شود

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار تهران گفت: رفع مشکلات حوزه 
بخش کشاورزی به ویژه دامداری از اولویت های توسعه اقتصادی استان 

است.
حشمت الله عسگری در جلسه کمیته اقدام اقتصادی و مقابله با تحریم ها 
اظهار داشت: با توجه به ظرفیت استان تهران به عنوان قطب مهم تولید 
لبنیات کشور این امکان باید در تقویت و توسعه این بخش مهم از کشاورزی 

بیشتر فراهم شود.
وی ادامه داد: با توجه به ظرفیت فرآوری بیش از ۳ میلیون تن محصولات 
لبنی در استان تهران توسعه بخش دامداری و دامپروری فرصتی مناسب 
برای رونق تولید و ایجاد اشتغال است و رفع مشکلات حوزه بخش کشاورزی 

به ویژه دامداری از اولویت های توسعه اقتصادی استان است.
معاون اقتصادی استاندار تهران عنوان کرد: تامین و واگذاری زمین زمین 
که یکی از دغدغه ها و ملزومات توسعه این بخش می باشد در دستورکار 
مدیران مربوطه قرار گرفته و با تدابیر اتخاذ شده تلاش برای سرمایه گذاری 

بیشتر در این بخش دوچندان خواهد شد.
در این جلسه مسائل و مشکلات شرکت دام گستر با ظرفیت اسمی حدود 
۹۰ هزار راس دام و تولید روزانه ۷۵۰ تن شیر مورد بحث و بررسی قرار 
گرفت و مقرر شو با بررسی های صورت گرفته بستر لازم برای واگذاری 

زمین به سرمایه گذاران و تولیدکنندگان این بخش فراهم شود.

در مراسمی به مناسبت "گرامیداشت هفته عفاف و حجاب" انجام شد

تجلیل از بانوان شاغل در 
شهرداری قدس

در مراسمی به مناسبت گرامیداشت هفته عفاف و حجاب که با 
حضور اعضای شورای اسلامی شهر ، مسئولین شهری و همکاری 
پایگاه بسیج شهید چمران شهرداری قدس با رعایت پروتکل های 
بهداشتی برگزار شد، از بانوان شاغل در مدیریت شهری تجلیل 

به عمل آمد.
در مراسم گرامیداشت هفته عفاف و حجاب که  با حضور مسئولین 
و کارکنان شهرداری قدس در سالن همایش های فرهنگ و هنر 
باغ ملی برگزار شد، از بانوان شاغل در شهرداری قدس تجلیل 

شد.
و  شهر  اسلامی  شورای  عضو  چناقچی  حسین  مراسم  این  در 
قدس  شهرداری  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون  حبیبی  داوود 
در سخنانی ضمن تقدیر از بانوان شاغل در مدیریت شهری، به 
بیان مطالبی در خصوص اهمیت ترویج و نهادینه کردن فرهنگ 
عفاف و حجاب در جامعه و نقش مؤثر آن در رشد معنوی بانوان 
با اهدای  در محل کار و جامعه پرداختند. در پایان مراسم نیز 

هدایایی از بانوان شاغل در شهرداری قدس تجلیل به عمل آمد.

سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 

نسیم شهر به تشک نجات مجهز شد
ترکمانی،رئیس سازمان آتش نشانی نسیم شهر عنوان کرد سرانجام به 
همت و تلاش مجموعه مدیریت شهری یکی از بزرگترین دغدغه ها و 

کمبودهای ایمنی شهر مرتفع گردید.
سریع  برپایی  قابلیت  با  امدادی  نجات  تشک  این  داشت:  اظهار  وی 
و سطح ایمنی بالا برای افراد گرفتار در حادثه به تجهیزات امدادی 
سازمان آتش نشانی نسیم شهر افزوده شد که یکی از لوازم ضروری 

این مجموعه می باشد
وی افزود این تشک متناسب با معابر  شهری مختص نسیم شهر بوده 
و راه اندازی آن در کمتر از ۷۰ثانیه با قابلیت نجات تا ارتفاع ۲۱متر از 

دیگر ویژگی های این تشک میباشد.
ترکمانی همچنین از فرآیند آماده سازی تجهیز یکدستگاه  کامیون 
آتش نشانی و افزودن آن به ناوگان امدادی سازمان طی ماههای آتی 

خبر داد.
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آگهی ابلاغ و حضور
کدملی  با  محمود  فرزند  زاده  عباس  رائف  آقای 
مجهول   1358/4/14 متولد   5198994650
قاسمزاده  رعنا  خانم  شما  همسر  المکان: 
با  برابر   1382425139 کدملی  با  نادر  فرزند 
پرونده   140091390001431185 دادنامه 
 9900252 بایگانی   9909982290300249
رباط  دادگاه   3 شعبه  از   1400/2/15 مورخ 
کریم با بذل تمامی مهریه نفقه گذشته و آینده و 
اجرت المثل تقاضای ثبت طلاق نموده است ظرف 
مهلت ده روز پس از انتشار آگهی در دفترخانه 
به آدرس رباط کریم بلوار امام خمینی جنب بانک 
سپه مرکزی مجتمع پردیسان طبقه 4 واحد 60با 
شماره تماس 09199500901 حاضر و در غیر 
اینصورت طبق مقررات اقدام به ثبت خواهد شد 

و اعتراض بعدی مورد قبول نخواهد بود.
محمد اسماعیل شکوهی – سردفتر ازدواج 14 و 
طلاق 15 رباط کریم

اگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده 120 
آئین نامه اصلاحی ق.ثبت

بموجب  زاده  فتاح  اکبر  آقای  اینکه  به  نظر 
مورخ    4815 شماره  به  وارده  درخواست 
مصدق  استشهادیه  باتسلیم   1400/3/22
رباط کریم   دفترخانه اسناد رسمی شماره 40 
یک  ششدانگ  مالکیت  سند  اینکه  بر  مبنی 
قطعه زمین به مساحت 1000 متر مربع قطعه 
فرعی    2746 پلاک  شماره  به  تفکیکی    40
از 147 اصلی مفروز از 657 فرعی از اصلی 
ثبت  ذیل  کریم  رباط  آدران  در  واقع  مذکور 
الکترونیکی    139620301022009918
بنام  چاپی 896328  به شماره سریال  املاک 
حسب  که  صادرشده  و  ثبت  زاده   فتاح  اکبر 
از  گواهی  ارائه  و  مذکور  سند  مالک  اعلام 
و  است  گردیده  مفقود  سرقت   بعلت  آگاهی 
المثنی  صدور  تقاضای  فوق  درخواست  طی 

سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است و طی 
المثنی  صدور  تقاضای  فوق  وارده  درخواست 
لذا  نموده است  را  مالکیت پلاک مذکور  سند 
مراتب در اجرای ماده 120 ائین نامه اصلاحی 
تا  گردد  می  اگهی  نوبت  یک  در  ثبت  قانون 
چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله 
یا وجود سند مالکیت  نسبت به ملک مرقوم  
نزد خود می باشد از تاریخ انتشاربه مدت ده 
روز پس از انتشار این آگهی اعتراض خود را 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به 
این اداره ارائه و رسید دریافت نماید در غیر 
اینصورت اداره ثبت وفق مقررات پس از طی 
تشریفات صدور المثنی اقدام خواهد نمود و 
اعتراض فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی 

است.

احمد رحیمی 
رئیس ثبت اسناد و املاک رباط کریم
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فرمانده نیروی زمینی ارتش گفت: تمامی طرح ها 
مطالبات  و  خواست  برابر  برنامه های»نزاجا«  و 

فرمانده کل قوا انجام می شود.
زمینی  نیروی  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  نقل  به 
در  حیدری  کیومرث  سرتیپ  امیر  ارتش، 
حضور  با  که  اشتر  مالک  جشنواره  یازدهمین 
معظم  های  خانواده  و  برتر  نفرات  فرماندهان، 
شهدا و به همت دبیرخانه اشراف نزاجا در ستاد 
هوانیروز برگزار شد، گفت: اصول فرماندهی در 
نیروی زمینی ارتش بر سه اصل ولایت محوری، 
عدالت محوری و شایسته سالاری بنا شده است.

وی افزود: ولایت محوری یعنی تمام برنامه ها و 
طرح های »نزاجا« بر اساس خواست و مطالبات 

فرماندهی معظم کل قوا انجام شود.
فرمانده نیروی زمینی ارتش با بیان اینکه اشراف 
موجب می شود تا تمامی زوایای برنامه ها توسط 
فرمانده مورد ارزیابی قرار گیرد، تاکید کرد: امروز 
با نظری واسع و دید  فرماندهی معظم کل قوا 
عمیق به کارهایی که در سطح نیروهای مسلح 
اشراف  کاملا  و  کنند  می  نگاه  شود  می  انجام 
انجام  ارتش  زمینی  نیروی  در  ما  تاکید  دارند، 

کارهای بزرگ و برابر مطالبات معظم له است.
امیرحیدری اظهار داشت: ما مدیون رشادت های 
اعمال  بر  ناظر  آنها  رزمندگان و شهدا هستیم، 
را  ما  که  بخواهیم  از خدا  باید  ما  و  ما هستند 

های  آرمان  دهنده  ادامه  و  شهدا  راه  مسیر  در 
آنها قرار دهد.

دوم  سرتیپ  امیر  مراسم  این  در  همچنین 
کل  ستاد  فرماندهی  اشراف  جانشین  سامانی 
نیروهای مسلح با اشاره به عملکرد مطلوب نزاجا 
فرماندهی معظم  نیرو، گفت:  این  برنامه در  در 
کل قوا، نیروی انسانی را مقدم بر تجهیزات می 
دانند، و در این خصوص فرمودند: نیروی انسانی 
حتما مقدم است، نیروی انسانی بدون تجهیزات 
بالاخره می تواند تجهیزات را بدست بیاورد، پس 

نیروی انسانی بسیار مهم و مقدم است.
وی ادامه داد: برنامه ریزی، تدبیر و بکار گیری 
مقدورات با آموزش و هدایت موثر باید موجب 

تقویت و آمادگی رزمی و توان دفاعی شود.
اشراف  کرد:  تصریح  سامانی  دوم  سرتیپ  امیر 
از تدابیر نورانی مقام معظم رهبری است و باید 
منویات  برابر  مسلح  نیروهای  در  کارها  تمامی 

ایشان انجام شود.
گفتنی است، در این مراسم که به منظور تجدید 
با  ارتش  هوانیروز  کارکنان  و  فرماندهان  میثاق 
حضرت امام خمینی )ره( و روز هوانیروز برگزار 
بیعت  این  مناسبت  به  که  تمبری  از  بود  شده 
تاریخی با همکاری اداره پست جمهوری اسلامی 
ایران چاپ شده بود توسط فرمانده نیروی زمینی 

ارتش رونمایی شد.

امیر حیدری: تمامی برنامه های»نزاجا«برابر 

مطالبات فرمانده کل قوا انجام می شود

نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  عضو 
گفت: پیگیری نحوه تخصیص و هزینه کرد 
بودجه های فرهنگی و اجتماعی در استان ها 
می تواند به عنوان یکی از کارویژه های مهم 

دولت سایه قرار بگیرد.
سعید جلیلی عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام در دیدار مجازی با جمعی از جوانان و 
فعالان انقلابی استان خوزستان، گفت: آنچه 
می رود  انتظار  سایه  دولت  فعالیت  ادامه  از 
این است که این حرکت به حرکتی فراگیر، 

عمومی و فراتر از تکیه به چند نفر باشد.
اینکه درک و پیگیری مسائلی  بیان  با  وی 
اولویت  در  هستند،  مبتلا  آن  به  مردم  که 
دارد،  قرار  سایه  دولت  فعالیت های 
کنند  احساس  باید  مردم  کرد:  خاطرنشان 
استان های  در  سایه  دولت  فعالیت های  که 
تحقق  و  پیگیری  راستای  در  مختلف، 
کنند  احساس  باید  آنها  آنهاست.  مطالبات 
مسائل شان از سوی جوانانی از همان استان 
نیز  خوبی  به  و  می شود  فهمیده  خوبی  به 

دنبال می شود.
امنیت  شورایعالی  در  رهبرانقلاب  نماینده 
ملی افزود: همین که مردم احساس می کنند 
که عده ای از جوانان انقلابی به صورت واقعی 
بسیار  هستند،  آنها  مشکلات  حل  پیگیر 
تا  باید  بعدی  گام های  در  دارد.  اهمیت 
درغیراین  داد  ادامه  را  کار  نتیجه،  حصول 
برقرار  ارتباط  حرکت  این  با  مردم  صورت، 

نخواهند کرد.
ارزشمند  و  مهم  نقش  به  اشاره  با  جلیلی 
حجت الاسلام موسوی فرد، امام جمعه اهواز 
خوزستان،  استان  در  فقیه  ولی  نماینده  و 
گفت: به عقیده من او به تنهایی یک دولت 

سایه است، چرا که بارها شاهد بودم که در 
مردم  پیگیر حل مشکلات  مختلف  شرایط 
برطرف  مشکلات  آن  تا  بودند  خوزستان 

شود.
و  وی  ظرفیت  از  استفاده  کرد:  تاکید  وی 
ارتباط با مسئولان مختلف استان که برای 
هستند،  دغدغه مند  مردم  مشکلات  حل 
اقدام مناسبی برای ادامه فعالیت دولت سایه 

در استان خوزستان است.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان 
اینکه سنگ بزرگ نشانه نزدن است، اظهار 
مردمی  گروه های  که  است  طبیعی  داشت: 
نمی توانند همه ی مشکلات را حل کنند اما 
است  این  پیگیری ها  در  موضوع  مهمترین 
که زمینه را به گونه ای فراهم کنید که خود 
اجرا  را  مطالبه گری  درست  طریقه  مردم 
برای حل  نیز  و دستگاه های مسئول  کرده 

مشکلات آنها کوتاهی نکنند.
جلیلی با بیان اینکه همه اولویت ها مربوط به 
مسائل اقتصادی نیست، گفت: پیگیری نحوه 
تخصیص و هزینه کرد بودجه های فرهنگی و 
اجتماعی در استان ها می تواند به عنوان یکی 

از کارویژه های مهم دولت سایه قرار بگیرد.
این  نحوه  از  برآورد  تعیین  کرد:  تاکید  وی 
درست  تعریف  به  می  تواند  هزینه کردها، 
اولویت ها و کارهای واقعی کمک نماید و از 

انجام کارهای نمایشی پیشگیری کند.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: 
اگر می گوییم دولت سایه، سایه ی مردم بر 
سر دولت است، رصد، پایش و بررسی جدی 
زمینه های  در  یافته  اختصاص  بودجه های 
مختف، زمینه ساز تایید، تصحیح یا تکمیل 
فعالیت ها و روند اداره هر استان خواهد بود.

پیگیری نحوه تخصیص بودجه  فرهنگی در 
استانها کارویژه دولت سایه است نوشتار

نوشتار

نیروهای  ائتلاف  شورای  رئیس 
کمک  گفت:  اسلامی  انقلاب 
سطوح  در  دولتی  مسئولان  به 
و  مجلس  نمایندگان  مختلف، 
شوراهای  در  مردم  منتخبین 
کاری  اولویت  شهرها،  اسلامی 

شورای متبوعش است.
جلسه وبیناری مسئولان شورای 
دبیران شورای  و  رؤسا  مرکزی، 
ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی، 
)یکشنبه(  گذشته  روز  عصر 
حدادعادل  غلامعلی  حضور  با 
رئیس شورای ائتلاف برگزار شد.

با  نشست  این  در  حدادعادل 
فعلی  وضعیت  از  تحلیلی  ارائه 
کشور و تبیین ضرورت همدلی 
و  مسئولان  همه  همراهی  و 
و  غلبه  برای  انقلابی  نیروهای 
از مشکلات موجود،  برون رفت 
در  انقلابی  جریان  پیروزی 
انتخابات ۲۸ خرداد را در سایه 
لطف و عنایت خدای متعال به 
ملت ایران و همدلی، هماهنگی 
همه  روزی  شبانه  تلاش  و 
سراسر  در  انقلابی  نیروهای 

کشور برشمرد.
شکل  چگونگی  تشریح  با  وی 
بهره  و  ائتلاف  شورای  گیری 
مندی این تشکیلات از تجربیات 
گذشته، نقش بی بدیل این شورا 

انتخابات  در  موفقیت  در کسب 
تشکیل  ۱۳۹۸و  اسفند  دوم 
در  پیروزی  انقلابی،  مجلس 
 ۱۴۰۰ خرداد   ۲۸ انتخابات 
شوراهای  و  جمهوری  ریاست 
ادامه  را  روستا  و  شهر  اسلامی 
همان راه و نتیجه اعتماد عموم 
عنوان  ائتلاف  شورای  به  مردم 

کرد.
نیروهای  ائتلاف  شورای  رئیس 
ترمیم  و  تکمیل  انقلاب، 
ادامه  و  تشکیلات  و  سازمان 
به  که  سازمانی  مأموریت های 
دلیل محدودیت های پیش آمده 
به دلیل همه گیری ویروس کرونا 
مانده  ناتمام  سطوح  برخی  در 
شورای  اصلی  اولویت  است، 
ائتلاف دانست و افزود: این مهم 
اساس  بر  و  وقت  اسرع  در  باید 
خانه  دبیر  که  نامه هایی  آئین 
انجام  به  می کند،  ابلاغ  شورا 

برسد.
حدادعادل با بیان اینکه شورای 
ائتلاف نیروهای انقلاب اسلامی 
و  مردمی  کاملًا  تشکیلات  یک 
به هیچ حزب  است که  انقلابی 
و گروه سیاسی وابستگی ندارد، 
در  دولتی  مسئولان  به  کمک 
سطوح و عرصه های مختلف در 
کنار کمک به نمایندگان مجلس 

منتخبین  و  اسلامی  شورای 
اسلامی  شوراهای  در  مردم 
دیگر  کاری  اولویت  را  شهرها 
شورای ائتلاف برشمرد و تاکید 
و  دقت  با  کار  این  باید  کرد: 

جدیت کامل به سرانجام برسد.
نظارت بر کار مسئولان و مطالبه 
توسط  مردم  به  خدمت  گری 
سازمان ها  کلیه  در  مسئولان 
سومین  مربوطه،  نهادهای  و 
اولویت کاری شورای ائتلاف در 
بود  تشکیلاتی  مختلف  سطوح 
که از سوی رئیس شورای ائتلاف 
در  اسلامی  انقلاب  نیروهای 
ابلاغی  نامه های  آئین  چارجوب 
کاری،  جوانب  همه  رعایت  با  و 

مورد تاکید قرار گرفت.
پایان بخش سخنان حدادعادل 
به  توصیه  نشست،  این  در 
شهرستانی  و  استانی  مسئولان 
انقلاب  نیروهای  ائتلاف  شورای 
همه  با  وحدت  به  اسلامی 
و  انقلابی  نیروهای  و  جریانات 
از هرگونه رفتار تضعیف  پرهیز 
هماهنگی  و  همدلی  کننده 

نیروهای انقلابی بود.
شهر  اسلامی  شورهای  وظایف 
سنگین  بسیار  جدید  دوره  در 

است
پرویز  نشست  این  ادامه  در 
ائتلاف  شورای  دبیر  سروری 
نیز  اسلامی  انقلاب  نیروهای 
انجام  اقدامات  برخی  تشریح  با 
تقویت  و  تکمیل  جهت  شده 
شورای  تشکیلات  و  سازمان 
انتخابات  ائتلاف و نقش آن در 
و  ایجاد  لزوم  بر  خرداد،   ۲۸
مسئولان  با  رابطه  استمرار 
در  مردم  منتخبین  و  استانی 
شوراهای اسلامی شهر و روستا 

تاکید کردند.وی با بیان اینکه به 
دلیل کوتاهی های صورت گرفته 
مشکلات  با  مردم  درگذشته، 
وظایف  هستند،  روبرو  فراوانی 
روستا  شهر  اسلامی  شورهای 
در دوره جدید را بسیار سنگین 
و دشوار برشمرد و به مسئولان 
و  استان ها  در  ائتلاف  شورای 
تمام  کرد:  توصیه  شهرستان ها 
به  کمک  برای  را  خود  توان 
شوراها به کار گیرند تا با کمک 
را  مردم  مشکلات  بتوانیم  هم 
حل کنیم و اعتماد سلب شده را 

دوباره به جامعه برگردانیم.
با  منسجم  ارتباط  ایجاد 
شهرها  شورای  منتخبین 
در  ویژه  به  سطوح،  کلیه  در 
شهرهایی که کاندیداهای مورد 
شورای  تأیید  مورد  و  حمایت 
گزاری  خدمت  توفیق  ائتلاف 
آورده  دست  به  را  مردم  به 
دیگر  درخواست  و  توصیه  اند، 
شوراهای  مسئولان  از  سروری 
شهرستان ها  و  استان ها  ائتلاف 
بود.دبیر شورای ائتلاف نیروهای 
انقلاب اسلامی و منتخب مردم 
شهر  ششم  شورای  در  تهران 
پایانی سخنان  تهران در بخش 
اقدامات  از  کلی  خود،گزارش 
منتخبین تهران در شورای شهر 
پیش  روش های  بیان  ویژه  به 
بینی شده برای انتخاب شهردار 
تهران ارائه و به مسئولان شورای 
ائتلاف استان ها نیز توصیه کرد 
شهرداران  انتخابات  بحث  در 
خدمتگرار  و  پاکدست  کارآمد، 
در کلیه شهرها به ویژه شهرهای 
که  نحوی  هر  به  استان،  مراکز 
شورا  منتخبین  به  می توانند 

کمک کنند.

کمک به دولت و نمایندگان مجلس اولویت کاری شورای ائتلاف است نوشتار

سخنگوی دولت گفت: مذاکرات ایران و آمریکا در زمینه تبادل زندانیان در جریان 
است و در صورت آزادی زندانیان ایرانی و به نتیجه رسیدن مذاکرات، اطلاع رسانی 

صورت خواهد گرفت.
 علی ربیعی سخنگوی دولت در نشست خبری خود که به صورت ویدئوکنفرانس 
برگزار شد، اظهارداشت: دولت تمام تلاش خود را برای انتقال مطلوب دولت به 
دولت منتخب را به کار گرفته است و براساس تفاهم صورت گرفته اعضای هیات 
دولت جلسات منظمی با آقای رییسی رئیس جمهور منتخب داشته اند و همچنان 
ادامه دارد و گزارشهای لازم را ارائه کرده اند و دولت خود را مکلف به همکاری همه 

جانبه با رئیس جمهور منتخب می داند.
ربیعی گفت: همچنین براساس رهنمودهای مقام معظم رهبری دولت تا روز آخر 

که دارای مسئولیت هست به وظایف خود ادامه خواهد داد.
وی ادامه داد: در همین راستا دولت برای رفع نگرانی ها در خصوص وجود کالاهای 
اساسی در ماه های اولیه فعالیت دولت منتخب تمام تلاش خود را به کار بسته است.

سخنگوی دولت تاکید کرد: فردا ۲۳ تیر مصادف با سالروز تصویب برجام را روز 
گفتگو و تعامل سازنده با جهان نامیده ایم؛ روزی که نماد اراده ملت ما برای اثبات 

صلح خواهی و همکاری جویی با همه ملت ها و دوری از تنش و عداوت است.
ربیعی تاکید کرد: هشت سال پیش دولت یازدهم نه تنها با شعار بلکه با خواست 
حقیقی و برآمده از ریشه های فرهنگی و تمدنی ایران و اسلام و با هدف رساندن 

صدای ایرانیان به جهان، رویکرد تعامل سازنده با جهان را انتخاب کرد.
وی افزود: دولت یازدهم در ابتدای ماموریت خود و با ارزیابی از پایان عصر تک قطبی 
و ناگزیری همکاری های بین المللی در حل و فصل اختلافات میان ملت ها، به این 
فلسفه و جهان بینی دست پیدا کرد که هیچ راهی جز تعامل و مذاکره در کنار 

زدن اختلاف ها وجود ندارد.
سخنگوی دولت گفت: بدخواهان ملت ما که به هدفی جز انسداد زندگی مردم 
ما رضایت نمی دادند، بدخواهان ایران سال ها کوشیده بودند که با ارائه تصویری 
خشن و قانون شکن از ایران، انزوای ما را از ترتیبات مالی و سیاسی جهانی واقعیت 
ببخشند. همان ها بودند که بعد از دستیابی به توافق برجام که یکی از نمادها و 
نتایج این رویکرد بود، یکبار دیگر کوشیدند که انتقام خود را نسبت به خردورزی 
دولت ایران که چیزی جز انعکاس خواست اکثریت قاطع مردم و مقام معظم رهبری 
نبود، بگیرند و با فریب رئیس جمهور پیشین آمریکا به خروج از برجام و اعمال 
تحریم های یکجانبه نه تنها زندگی را بر مردم ما سخت کردند بلکه ضمن خالی 
گذاشتن دستان آمریکا، این کشور را توأم با بی آبرویی کم نظیری به ورشکستگی 

در سیاست خارجی آن کشاندند.
ربیعی تاکید کرد: آغاز به کار دولت با رکود تورمی بی سابقه و انزوای مطلق در 
عرصه ی بین المللی همراه بود، به طوری که رشد اقتصادی در سال ۱۳۹۱ و ۱۳۹۲ 
به ترتیب ۷.۷- و ۰.۳- درصد و نرخ تورّم به ترتیب به ۳۰.۶ و ۳۴.۷ درصد رسیده 
بود. تدابیر دولت یازدهم در همان شش ماه اول باعث شد تا سال ۱۳۹۳، سال 

خروج از رکود همراه با افت شدید نرخ تورّم باشد، به طوری که در آن سال، نرخ تورّم 
به ۱۵.۶ درصد و نرخ رشد اقتصادی به ۳.۲ رسید. این در حالی بود که مذاکرات 

هسته ای در جریان بود و هنوز توافق هسته ای به سامان نرسیده بود.
وی افزود: در حالی که کشور پس از چند سال توفانی، با تدابیر دولت در مسیر 
ثبات و رونق قرار داشت، یکباره از نیمه دوم سال ۱۳۹۳ جهان با افت شدید و به 
نوعی بی سابقه قیمت جهانی نفت روبرو شد. بسیاری از کشورهای نفتی نتوانستند 
در برابر این شوک مقاومت کنند و بسیاری دچار رکود اقتصادی و برخی دچار تورم 

شدید شدند.
مذاکرات  کوران  در  که  دولت  برای   ۱۳۹۴ سال  کرد:  تصریح  دولت  سخنگوی 
هسته ای قرار داشت، سال بسیار سختی بود؛ با این حال، با تدابیری که اتخاذ شد، 
موفق شدیم با کمترین آثار رکودی و تورمی از این بحران جدید نیز عبور کنیم و 

عملًا این فشار سنگین در سال ۱۳۹۴ را فقط دولت احساس کرد.
ربیعی اظهار کرد: در مجموع، علی رغم همه تنگناها و محدودیت ها، دولت تدبیر و 
امید موفق شد طی سال های ۱۳۹۳ تا ۱۳۹۶، یکی از دوران طلایی اقتصاد ایران 
در نیم قرن اخیر را رقم بزند. متوسط تورم در بازه ی سال های ۱۳۹۳ تا ۱۳۹۶، 
۱۱.۵ درصد بود و نزدیک به دو سال از این دوره تورم تک رقمی در کشور تجربه 
شد. در ۵۰ سال گذشته سابقه نداشته که نرخ تورم در یک دوره ی چهارساله تا 

این حد پایین باشد.
وی ادامه داد: حتی بعد از خروج دیوانه وار آمریکا از برجام، اعتقاد راسخ ما به گفتگو 
و تعامل سازنده بود که باعث نقش بر آب شدن نقشه بدخواهان ایران و امتناع ما 

برای خروج متقابل از برجام شد.
سخنگوی دولت تاکید کرد: این ما بودیم که با ایستادگی در برابر این قانون شکنی 
بزرگ، از نابودی برجام جلوگیری کردیم و با ترکیب کردن مقاومتی بی نظیر از یک 
طرف و پیگیری یک دیپلماسی زنده و پویا از طرف دیگر، برای آمریکا چاره ای جز 

بازگشت به میز مذاکره و عقب نشینی از آن اقدام بی مبنا باقی نگذاشتیم.
ربیعی تصریح کرد: امروز که یکبار دیگر در آستانه احیای برجام قرار داریم و یکبار 
دیگر ملت ما به مشاهده آثار مثبت این توافق نزدیک تر از هر زمان دیگری هستند، 
اطمینان داریم که تاریخ منصفانه قضاوت خواهد کرد و یقین داریم که مردم به 

رویکرد گفتگو و تعامل سازنده نمره قابل قبولی خواهند داد.
وی افزود: با همه فراز و فرودهای سالهای اخیر نه تنها از اعتقاد به درستی اصل 
روابط  در  را  نگاه  این  حقانیت  و  اصالت  بلکه  ننشسته ایم  عقب  تعامل  و  گفتگو 
گروه های  دیگر  و  داعش  تهاجمات  کوران  در  و  گذاشتیم  نمایش  به  منطقه ای 
تروریستی که در موازات مداخله های مخرب خارجی، آتش بزرگی در خانه مردم 

بیگناه منطقه به پا کردند، امید به حل اختلاف را زنده نگه داشتیم.
سخنگوی دولت گفت: جمعه پیش رو ۲۵ تیر، روز تامین اجتماعی است. نظام 
تامین اجتماعی، بخش جدایی ناپذیری از شیوه های حکمرانی صحیح است. نحوه 
پرداختن به نظام تامین اجتماعی و سیاست گذاری صحیح می تواند متضمن امنیت 
اجتماعی، امنیت روانی و زندگی سالم برای نیروهای کار یک جامعه و همچنین 

گذراندن دوره سالمندی بدون دغدغه برای همه شهروندان باشد.
ربیعی گفت: دولت در ۸ سال گذشته تلاش داشته تا ضمن گسترش نظام تامین 
اجتماعی و پیگیری نظام چند لایه، از گروه های اجتماعی مختلف از جمله افرادی 
که دچار فرصت های نابرابر اجتماعی بوده و نیازمند انواع حمایت های اقتصادی، 
روانی و اجتماعی هستند، پشتیبانی کند و نیز ترتیبی اتخاذ شود تا جامعه کار و 

تولید، با کرامت و امنیت روانی همراه باشد.
وی ادامه داد: گسترش خدمات درمانی از طریق طرح تحول سلامت و گسترش 
پوشش های بیمه ای سلامت و نیز اقدام پرافتخار مبنی بر اینکه امروز هیچ ایرانی 

بدون بیمه سلامت نیست، از جمله اقدامات دولت در این زمینه بوده است.
سخنگوی دولت گفت: همچنین گسترده شدن افراد تحت پوشش بیمه بازنشستگی 
نفر  میلیون و ۳۰۰هزار  از ۲  بیش  به  به خصوص در میان روستاییان و عشایر، 
رسیده اند، از دیگر خدماتی است که توسط دولت تدبیر و امید صورت گرفته است.

ربیعی خاطرنشان کرد: در دولت تدبیر و امید تلاش شد تا بدهی های خود را به این 
سازمان پرداخت کند؛ به همین دلیل با تلاش های صورت گرفته، سازمان تامین 
اجتماعی امروز از یک تعادل نسبی برخوردار می باشد. همچنین به خواست دو دهه 
جامعه کارگری و بازنشستگان مبنی بر همسان سازی حقوق بازنشستگی، عمل 
شده است. امروز در بحث درمان نیز این سازمان موفق به گسترش خدمات درمانی 

در قالب الکترونیک و حذف نسخه شده است.
وی افزود: دریافتی مستمری بگیران با سی روز سابقه کار از سال ۹۲ تاکنون افزایش 

کم نظیری یافته است.
برای  تومان  هزار   ۸۲ از  مستمری بگیران  افزایش  طرفی  از  کرد:  تاکید  ربیعی 
خانواده ۴ نفره در سال ۹۲ به ۵۴۰ هزار تومان در سال ۹۹ رسیده است که از 
جمله اقدامات دولت برای بهبود شرایط افراد تحت پوشش بهزیستی بوده است. 
خوشبختانه بهزیستی در تشریک مساعی با جامعه موفق عمل کرده و نهادهای 
مدنی مرتبط با خیر جمعی، در این هشت سال به بیش از دو برابر تمام سال های 

گذشته افزایش یافته است.
وی افزود: بهزیستی از سوی دیگر متکفل فرزندانی از این سرزمین است که فاقد 
حمایت نهاد خانواده هستند و این سازمان باید نقش والدین را ایفا کند. مجموعه 
این فعالیت ها، بهزیستی را به محیطی پر از مهر و فداکاری تبدیل کرده است. این 
روز بهانه ای است که همه، خیر جمعی را به یاد بیاوریم. پایداری جامعه ما منوط 
به گسترش خیر جمعی است. برای زیست بهتر، همه ما باید به یک مددکار تبدیل 
شویم. برای اینکه خیر جمعی، در ایران تبدیل به جنبش اجتماعی گردد، هر ایرانی 

باید یک مددکار و یک نیکوکار بشود.
سخنگوی دولت اظهار کرد: همچنین امسال با خشکسالی کم نظیری روبرو شده ایم. 
و  معیشت  روزمره شهروندان،  زندگی  بر  آبی علاوه  و کاهش ذخایر  دما  افزایش 

اقتصاد در بخش کشاورزی را با مشکل و چالش روبرو کرده است.
ربیعی تاکید کرد: ما با کمی آب به دلیل کاهش بارندگی ها و کم آبی روبرو شده ایم 
و پیش بینی می شود در سال آینده هم ادامه داشته باشد. این کم آبی و خشکسالی 
باید همراه با الزاماتی در سیاستگذاری ها و نیز فرهنگ سازی و تغییر سبک مصرف 

و سازگاری مردم با کم آبی باشد.
وی افزود: دولت به منظور حمایت از بخش کشاورزی در بحث خشکسالی مقرر 
کرد: با توجه به کاهش چشمگیر ریزش های جوی در سال آبی جاری نسبت به 
میانگین دوره های مشابه گذشته و در راستای مدیریت خشکسالی و رفع مشکلات 
کشاورزان در تمام نقاط کشور و جلوگیری از بروز بحران های اجتماعی، با اختصاص 
اعتبار، امهال و اعطای تسهیلات برای خسارت دیدگان بخش کشاورزی موافقت 

کرد.
سخنگوی دولت گفت: بر این اساس، مبلغ ۱۵ هزار میلیارد ریال اعتبار تملک 
دارایی های سرمایه ای به منظور تامین آب کشاورزی اضطراری از طریق لایروبی، 
مرمت و بازسازی قنوات، تاسیسات و تجهیزات آبی شبکه های آبیاری، ایستگاه های 
سردهنه های  و  عمومی  کانال های  بازسازی  و  مرمت  انحرافی،  بندهای  پمپاژ، 
انهار،  پوشش  ها،  بندان  آب  و  آب  ذخیره  استخرهای  چشمه سارها،  کشاورزی، 

انتقال آب با لوله و… اختصاص یافت.
ربیعی اظهار کرد: همچنین به موجب مصوبه مذکور، کارگروه مربوط به بخشودگی 
حوادث  از  دیده  خسارت  کشاورزان  دریافتی  وام های  جریمه  و  کارمزد  و  سود 
-۱۳۹۹ زراعی  سال  در  که  شهرستان هایی  در  صرفاً  است  موظف  غیرمترقبه 

۱۴۰۰ تحت تأثیر خشکسالی قرار گرفته و توسط سازمان مدیریت بحران کشور 
تسهیلات  امهال  از  مندی  بهره  واجد  مشمولین  شده اند،  اعلام  استانداری ها  به 
موضوع تصویب نامه را به بانک های عامل معرفی کند و بانک های عامل موظفند 
ضمن بخشودگی سود، کارمزد و جرایم تسهیلات دریافتی خسارت دیدگان بخش 
کشاورزی که در سال زراعی ۱۴۰۰-۱۳۹۹ دچار خشکسالی شده اند و سررسید 
بدهی آنها درسال ۱۴۰۰ است، اصل تسهیلات دریافتی را به مدت سه سال امهال 

نمایند.

وی ادامه داد: دولت همچنین با پرداخت مبلغ ۳۰ هزار میلیارد ریال تسهیلات 
با  به آسیب دیدگان بخش کشاورزی  )با کارمزد ۴ درصد(  بانکی  قرض الحسنه 
راهبری بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران از طریق بانک های عامل با معرفی 
وزارت جهاد کشاورزی )سازمان جهاد کشاورزی استان ها( و با ضمانت زنجیره ای 

برای جبران خسارت ناشی از خشکسالی سال آبی جاری موافقت کرد.
با حضور  از جلسات متعدد  نیز پس  سخنگوی دولت تصریح کرد: روز یکشنبه 
و  بشر  حقوق  از  حمایت  هدف  با  دولت  حقوقی  کارشناسان  و  مدنی  نهادهای 
و  بین المللی  تعهدات  اسلامی،  موازین  اساسی،  قانون  اصول  براساس  شهروندی 
سایر قوانین، تقویت، هماهنگ، همگرا و هم افزا کردن تلاش ها و ابتکارات ملی 
و  بشر  حقوق  ملی  نهاد  ایجاد  »لایحه  شهروندی،  و  بشر  حقوق  از  حمایت  در 

شهروندی« را تصویب کرد.
ربیعی گفت: همچنین هیات دولت نظر به ضرورت گذار از وابستگی اقتصاد به نفت 
به اقتصاد مبتنی بر کارآفرینی و نوآوری، ایجاد شغل پایدار و افزایش درآمد سرانه 
ملی، اعضای دولت با هدف تشویق و حمایت از کارآفرینان پیشرو، سیاست های 

اجرایی تشویق و حمایت از کارآفرینان پیشرو را تصویب کرد.
وی ادامه داد: بر این اساس، کارآفرینان پیشرو به مدت سه سال از مشوق های این 

مصوبه بهره مند خواهند شد و بعد از آن لازم است تا دوباره ارزیابی شوند.
سخنگوی دولت گفت: در بخشی از حمایت ها دانشگاه ها می توانند به کارآفرینان 
است  موظف  نیز  علوم  وزارت  نمایند.  اعطا  افتخاری  دکتری  مدرک  پیشرو 
چارچوب های لازم برای همکاری و حضور کارآفرینان پیشرو در دانشگاه ها، بدون 
در نظر گرفتن مدرک تحصیلی آنان، به عنوان مدرس یا استاد مدعو در حوزه های 
نماید. همچنین  فراهم  را  کارآفرینی  یا حوزه های  آنان  کاری  فعالیت  با  مرتبط 
نیازهای فناورانه کارآفرینان  با هدف رفع  معاونت علمی و فناوری موظف است 
پیشرو، مشوق های لازم جهت ارتقای همکاری آنها با شرکت ها و مؤسسات دانش 

بنیان را طراحی و اجرا کند.
ربیعی گفت: کارآفرینان پیشرو بعد از احراز شرایط، جزء فعالان اقتصادی مجاز 

گمرک شناخته می شوند.
مذاکرات ایران و آمریکا درباره تبادل زندانیان در حال انجام است

ربیعی در ادامه این نشست در رابطه با اظهارات راب مالی نماینده ویژه آمریکا 
زندانی  آمریکایی  آزادی شهروندان  برای  پیشرفت در مذاکرات  از  ایران  امور  در 
در ایران، بیان کرد: ما قبلًا و مکرراً اعلام کرده ایم که جمهوری اسلامی ایران به 
خاطر نیات انسان دوستانه آماده تبادل همه زندانیان سیاسی در ازای آزاد کردن 
همه زندانیان ایرانی در سراسر جهان است که با دستور و خواست آمریکا محبوس 

شده اند.
وی عنوان کرد: ما حتی در دولت پیشین آمریکا هم از این آمادگی طرف ایرانی 
خبر داده بودیم اما این دولت آمریکا بود که با اصرار بر گروگان گیری ایرانیان از 

نشستن پای میز مذاکره امتناع کرده بود.
ربیعی تاکید کرد: آقای ظریف از مدت ها پیش طرح مبادله همه زندانیان ایرانی و 
آمریکایی با یکدیگر را مطرح کردند و دولت بایدن نیز از روزهای ابتدایی روی کار 

آمدن، این موضوع را مورد توجه قرار داد.
سخنگوی دولت گفت: مذاکرات در این زمینه در جریان است و در صورت آزادی 
زندانیان ایرانی و تامین منافع کشورمان و نیز به نتیجه رسیدن مذاکرات، متعاقباً 

اطلاع رسانی خواهد شد.
ربیعی در رابطه با حضور طالبان در مرزهای شرقی کشور و تدابیر امنیتی ایران در 
این مناطق، تصریح کرد: از سال ۹۸ و با شروع فرایند جدید، تغییرات در عرصه 
سیاسی افغانستان، دستگاه های مختلف و مرتبط با محوریت وزارت کشور، ضمن 
رصد مستمر نسبت به ایجاد آمادگی های لازم برای مواجهه با آثار این تحولات 
اقدام کرده اند. وی خاطرنشان کرد: بنابراین در مجموع، با اقدامات صورت گرفته 
آمادگی های لازم در همه دستگاه های ذیربط وجود داشته و سناریوهای مختلف 

متناسب با روند تحولات، مد نظر قرار داشته و در صورت نیاز، اقدام خواهد شد.

مذاکره ایران وآمریکا برای تبادل زندانی نوشتار
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